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Z Á P I S N I C A 

 

z 2.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 19. decembra 2018 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 
 

Starosta obce :                    Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce:      Jozef Pavlík 

Poslanci OZ  :                       Ing. Daniel Brezina 

                                               Rastislav Gajdoš 

                                               Ing. Stanislav Gašparík 

                                               Rudolf Greguš 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                               Mgr. Janka Petrovičová 

                                               Mgr. Marta Sláviková 

                                                

Ospravedlnený:                    Ing. Marián Masnica, ospravedlnený z dôvodu PN    

     

Hlavná kontrolórka obce:   Elena Trebulová 

 

Prizvaní:              Bc. Stanislava Gregušová 

                                               Ing. Irena Valičková  

 

                                                 
 

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin Pavlík. 

Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 8 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 

nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.  Ing. Stanislav Gašparík sa 

ospravedlnil, na rokovanie príde neskôr. 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, na začiatku rokovania informoval o doplnení nasledovných 

bodoch programu k č.8: 

- 9/D Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 5175 a CKN 5174/1 v časti Makov –  

         Čierne – Belone, 

- 9/E Schválenie nájomnej zmluvy o prenájme pozemku pod autobusovou zastávkou v časti  

         Čierne oproti Agrofarme. 

 

Zároveň starosta obce privítal poslancov na prvom riadnom zasadnutí  v dobrej atmosfére 

a pevne verí, že počas volebného obdobia bude medzi nimi dobrá vzájomná spolupráca, budú sa 

rešpektovať  a budeme všetci robiť pre dobro Makova . 
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2.   SCHVÁLENIE  OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,  ZAPISOVATEĽKY  

      A PROGRAMU  ROKOVANIA 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 predkladá      

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca starostu.  

Zároveň p. Martin Pavlík, starosta obce určil podľa abecedného poradia overovateľov dnešnej 

zápisnice, a to Ing. Daniela Brezinu a p. Rastislava Gajdoša.  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu 

Obce Makov.  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 19.12. 2018:  

- Ing. Daniela Brezinu a p. Rastislava Gajdoša,  poslancov obecného zastupiteľstva. 
  

B/ s ch v a ľ u j e 

 

   program rokovania OZ v Makove dňa 19.12.2018:  

1. Otvorenie  

2.    Schválenie overovateľov zápisnice,  programu  rokovania a určenie zapisovateľky 

3.    Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4.  Schválenie zástupcu Obce Makov v Správnej rade a v Dozornej rade TKO Semeteš n.o. 

5.  Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ Makov  

6.  Návrh na zriadenie komisií obecného zastupiteľstva 

7.  Zásady odmeňovania poslancov OZ  

8.  Schválenie rokovacieho dňa obecného zastupiteľstva vo volebnom období 2018-2022 

9.  Nakladanie s majetkom obce 

       A/ Opakované uzavretie zmlúv o nájme bytov a prenájom bytov v BD Makov-Čierne 17  

         B/ Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 11742/2, CKN11743/2, CKN 11751,  

              CKN11752 v časti Makov – Kopanice – Nová Dedina 

 C/  Schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena so Stredoslovenskou  

               distribučnou a.s. Žilina 

   D/  Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 5175 a CKN 5174/1 v časti Makov –  

         Čierne – Belone 

   E/ Schválenie nájomnej zmluvy o prenájme pozemku pod autobusovou zastávkou v časti  

        Čierne oproti Agrofarme 

10.  Úprava rozpočtu Obce Makov pre rok 2018 

11.  Schválenie VZN Obce Makov o poskytovaní opatrovateľskej služby 

12.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov  

13.  hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu Obce Makov  pre rok 2019 

  14.  Schválenie  rozpočtu Obce Makov pre rok 2019 

15. Diskusia 
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16.  Návrh na uznesenie 

17.  Záver                                                                                                                                       

                                                                                           

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.11/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

S  plnením uznesení obecného zastupiteľstva z posledného rokovania oboznámil poslancov p. Jozef 

Pavlík, zástupca starostu obce: 

 

- uznesenie č. 74/2018 – obecné zastupiteľstvo žiadalo starostu obce, p. Martina Pavlíka, aby  

                                         predložil verejnosti  informatívnu správu, ako sa prevádzkuje bufet pri  

                                         futbalovom ihrisku. Správa bola zverejnená a starosta obce chce, aby sa  

                                         do budúcna predchádzalo takýmto nedorozumeniam. Zároveň informuje,  

                                         že bufet pri futbalovom ihrisku  bude pri jednotlivých akciách  

                                         prevádzkovať Obec Makov. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 3: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ  - kde bola táto správa zverejnená? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – správa bola na káblovke. Aby to ešte raz vysvetlil, nájomca  

                                                      bufetu odstúpil  od podpísania zmluvy kvôli kontrole z hygieny.   

                                                      Dohodli sa, že bufet bude fungovať ako pri hasičoch. Nájomca  

                                                      bufetu po zápasoch dokonca sponzorsky poskytoval deťom  

                                                      a mládežníkom občerstvenie.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová podotýka, že keďže bufet je obecný priestor, treba to mať pod 

kontrolou. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – na ďalšom zasadnutí OZ budú informovať o svojej predstave, ako  

                                                      by to malo fungovať.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – žiada, aby si túto kontrolu plnenia uznesení zobrala na starosť 

hlavná kontrolórka obce. 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – môže robiť túto kontrolu, ale písomnou formou  

                                 a polročne a s tým, že to bude na úkor jej inej kontrolnej činnosti. Dokonca  

                                 na žiadosť zastupiteľstva polročne zosúlaďuje a predkladá správu o plnení  

                                 uznesení po určitom čase.) 
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(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – jednoznačne treba plnenie uznesení kontrolovať po každom  

                                  zasadnutí obecného zastupiteľstva) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – zákon o obecnom zriadení hovorí o rozsahu kontrolnej  

                                 činnosti hlavného kontrolóra, kde je uvedené, že kontrolnou činnosťou sa,  

                                 okrem iného, rozumie aj kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva.  

                                   Čiže kontrolór obce musí zo zákona kontrolovať plnenia uznesení.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – dnes sme kontrolovali uznesenie, v ktorom sa niečo  

                                          žiadalo, resp. ukladalo vykonať. K ostatným uzneseniam je nezmyselné  

                                          sa vracať, hlavne nie k tým, v ktorých sa iba niečo zobralo na vedomie.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – podľa dnešnej informácie je všetko splnené, určite však  

                                          existuje nejaké uznesenie, ktoré je ešte napr. v plnení) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – nie je potrebné rozoberať všetky uznesenia,  

                                        iba tie, ktoré sú v plnení) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – riešime technickú záležitosť a podľa § 18d zákona  

                                        o obecnom zriadení sa kontrolnou činnosťou hlavného kontrolóra rozumie  

                                        aj kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva. V zákone však  nie  

                                        je daný spôsob, ani metodika kontroly, je na nás, ako sa dohodneme na  

                                        systéme kontroly plnenia uznesení.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – svojou žiadosťou nechcela nič rozvíriť, iba  

                                       aby si kontrolu plnenia uznesení zobrala na starosť kontrolórka.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – vždy sa uznesenia kontrolujú, ak má ale niekto pocit, že sa  

                                       niečo neplní alebo stráca, samozrejme môže na to upozorniť.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – napr. uznesenie o prepracovaní Smernice o verejnom  

                                      obstarávaní ohľadom limitov obstarávania sa už splnilo? 

(Bc. Stanislava Gregušová – dané uznesenie bolo zastupiteľstvom zrušené) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

zmenu v predkladateľovi správy z kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, ktorou bude 

hlavná kontrolórka obce. 

 

B/ B e r i e  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutí  obecného zastupiteľstva dňa 10.10.2018. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.12/2018 bolo prijaté. 

 

 

4. SCHVÁLENIE ZÁSTUPCU OBCE MAKOV V SPRÁVNEJ RADE A V DOZORNEJ  

    RADE TKO SEMETEŠ N.O. 

 

 

Novými komunálnymi voľbami zaniklo starostovi obce Martinovi Pavlíkovi členstvo v Správnej 

rade Združenia TKO Semeteš, n. o.  

Združenie TKO Semeteš, n. o. vyzvalo svojim listom zo dňa 22.11.2018 obce na delegovanie člena 

do Správnej rady TKO Semeteš n. o.. V zmysle štatútu združenia bude členstvo delegáta na 

štvorročné funkčné obdobie 2019 – 2022, ak bude schválený ostatnými členmi SpR. Odporúča sa, 

aby to bol štatutár obce, ktorý sa bude pravidelne stretávať s problematikou odpadov v obci.  

Preto je odporúčané za člena Správnej rad Združenia TKO Semeteš n. o. delegovať starostu obce 

Martina Pavlíka. 

 

Ďalej treba odporučiť aj člena Dozornej rady Združenia TKO Semeteš n. o.. Starosta obce, p. 

Martin Pavlík informoval poslancov OZ, že sa starostovia dohodli, že v dozornej rade bude teraz 

zástupca Korne, predtým, bol zástupca z Vysokej nad Kysucou, budúce volebné obdobie bude 

zástupca obce  Makov. 

Členstvo v správnej a dozornej rade nie je finančne odmeňované. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ d e l e g u j e 

 

zástupcu Obce Makov do Správnej rady Združenia TKO Semeteš n. o. - starostu obce p. Martina 

Pavlíka. 

 

B/ O d p o r ú č a 

 

za zástupcu Obce Makov do Dozornej rady Združenia TKO Semeteš n. o. nominanta z Obce Korňa. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.13/2018 bolo prijaté. 

 

 

5.  DELEGOVANIE ZÁSTUPCOV ZRIAĎOVATEĽA DO RADY ŠKOLY PRI ZŠ S MŠ  

     MAKOV  

 

V súlade s ustanovením § 24, ods. 16 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve je funkčné obdobie rady školy štyri roky. Podľa § 5, ods. 5 vyhlášky MŠ SR č. 

291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, 

o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení, je rada školy zriadená dňom 

podpísania zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia rady školy zriaďovateľom školy alebo školského 

zariadenia. 

U uvedeného vyplýva, že Rade školy pri ZŠ s MŠ Makov skončilo funkčné obdobie 30.06.2018. 

 

Z toho dôvodu je potrebné delegovať na ďalšie funkčné obdobie nových členov do Rady školy 

pri ZŠ s MŠ  Makov. 

V zmysle § 2 vyhlášky MŠ SR č. 230, ktorou sa mení vyhláška MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa 

určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení: 

„V základných školách, v špeciálnych základných školách, v materských školách, v špeciálnych 

materských školách, v základných umeleckých školách, v školských internátoch a v centrách 

voľného času radu školy tvoria: 

a) dva zástupcovia pedagogických zamestnancov zvolení vo voľbách pedagogickými  

   zamestnancami školy alebo školského zariadenia, 

b) jeden zástupca nepedagogických zamestnancov zvolený vo voľbách nepedagogickými  

   zamestnancami školy alebo školského zariadenia, 

c) štyria zástupcovia rodičov zvolení vo voľbách rodičmi školy alebo školského zariadenia, 

d) štyria delegovaní zástupcovia zriaďovatelia. 

 

V novom funkčnom období 2018-2022 sú v Rade školy pri ZŠ s MŠ Makov zvolení: 

 

Za pedagogických zamestnancov: v ZŠ : Mgr. Júlia Kubincová 

                                                       V MŠ: Mgr. Lenka Labanová 

 

Za nepedagogických zamestnancov: Ján Šustek 

 

Za rodičov: v MŠ: Mgr. Martina Dodeková 

                    v ZŠ: MUDr. Slavomíra Michnicová Kostrová, Mgr. Mária Bajcárová,  

                             MVDr. Dominika Dienešová 

 



 

8 

 

Za zriaďovateľa boli naposledy delegovaní: p. Martin Pavlík, starosta obce, Mgr. Eva Ježíková, 

poslankyňa OZ, Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa OÚ-úsek školstva a p. Rudolf Greguš, 

delegovaný obecným zastupiteľstvom.  

 

Činnosť rady školy: 

(1) Rada školy sa vyjadruje ku všetkým závažným skutočnostiam, ktoré sa vzťahujú k práci školy. 

(2) Rada školy  

a) uskutočňuje výberové konanie na vymenovanie riaditeľa školy, 

b) navrhuje na základe výberového konania kandidáta na vymenovanie do funkcie riaditeľa 

školy, predkladá návrh na odvolanie riaditeľa školy alebo sa vyjadruje k návrhu na 

odvolanie riaditeľa školy podľa § 3 ods. 8 písm. b) až d) zákona 

č. 596/2003 Z. z., návrh na odvolanie riaditeľa predkladá vždy s odôvodnením, 

c) vyjadruje sa ku koncepčným zámerom rozvoja školy, k návrhu na zrušenie školy a ku 

skutočnostiam uvedeným v  § 5 ods. 7 zákona č. 596 /2003 Z. z. najmä: 

1. k návrhu na počty prijímaných žiakov, 

2. k návrhu na zavedenie študijných alebo učebných odborov a ich zameranie, 

3. k návrhu na  úpravy v učebných plánoch a v skladbe vyučovaných voliteľných a 

nepovinných predmetov a predpokladané počty žiakov v týchto predmetoch, 

4. k návrhu rozpočtu, 

5. k návrhu na vykonávanie podnikateľskej činnosti školy, 

6. k správe o výchovno–vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach, 

7. k správe o výsledkoch hospodárenia školy, 

8. ku koncepčnému zámeru rozvoja školy a k jeho vyhodnoteniu, 

9. k informácii o pedagogicko-organizačnom a materiálno–technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 5: 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – do rady školy navrhuje starostu, zástupcu starostu, p. Chromíkovú 

a seba, keďže má v škole ešte syna. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

d e l e g u j e 

 

za členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Makov pre funkčné obdobie 2018 – 2022: 

- p. Martina Pavlíka, starostu obce 

- p. Jozefa Pavlíka, zástupcu starostu obce 

- p. Rudolfa Greguša, poslanca OZ 

- Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu obce na úseku školstva. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.14/2018 bolo prijaté. 

 

 

6.  NÁVRH NA ZRIADENIE KOMISIÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V zmysle § 15, ods. 1- 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a zmien môže obecné zastupiteľstvo zriaďovať komisie ako svoje stále alebo dočasné 

poradné, iniciatívne a kontrolné orgány. 

Komisie sú zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených obecným zastupiteľstvom.  

Zloženie a úlohy komisií vymedzuje obecné zastupiteľstvo. 

Členovi komisie, ktorý nie je poslanec, možno poskytnúť odmenu v kalendárnom roku najviac 

jednu polovicu mesačného platu starostu bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny. 

 

V predchádzajúcom funkčnom období boli schválené nasledovné komisie a členovia: 

 

1. komisia pre školstvo, kultúru a šport 

    - predseda: Mgr. Janka Petrovičová 

    - členovia: Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Helena Pajerová, Milan Nemec, Ján Suran,  

                      Vladislav Papaj, Martin Pavlík  

 

2. komisia pre oblasť financií a správy majetku obce  

    - predseda:  Jozef Pavlík 

    - členovia:   Ing. Lenka Pavlíková, Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Martin Kubinec, Martin  

                        Kubinec 

 

3. komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť 

    - predseda: Mgr. Eva Ježíková 

    - členovia:  Ing. Marián Masnica, Anna Zajacová, Mgr. Marek Kotlárik, Bc. Anna  

                       Mikulová 

 

4. komisia pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry 

    - predseda: Ing. Stanislav Gašparík 

    - členovia:  Jozef Pavlík, Ing. Lenka Pavlíková, Vladimír Gazdík, Jozef Gajdoš ml. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 6: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – ak sa na činnosť komisií pozrie reálne,  z komisií sporadicky 

fungovala iba kultúrna komisia, ostatné nevykonávali žiadnu činnosť. 
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Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – doposiaľ boli zriadené 4 komisie, myslí si, že boli zriadené 

dobre, čiže navrhuje komisie zriadiť s názvami ako boli a na dnešnom zasadnutí aj predsedov 

komisií, ktorí si následne vyberú svojich členov. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je pravda, že v predchádzajúcom volebnom 

období sa  komisie nestretávali, je ale za zriadenie komisií, mali by sme brať do úvahy aj názory 

iných členov. Aktívna činnosť komisií  by v mnohom pomohla aj zamestnancom obce. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – súhlasí so zriadením komisií, musia sa však stretávať intenzívne 

a na rokovania OZ predkladať svoje návrhy a stanoviská. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – súhlasí, aby komisie boli zriadené, ale navrhuje, aby sa stavebná 

a finančná komisia zlúčili do jednej. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – môžeme to teda opäť s komisiami skúsiť. Záleží od predsedov, ako 

sa budú stretávať a aké návrhy zastupiteľstvu predkladať. Podotýka, že v mestách komisie naozaj 

majú zmysel, u nás moc nie. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – vieme nejako kontrolovať činnosť komisií? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nie, komisie sú iba poradný orgán) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nevidí občiansky záujem zo strany ľudí zapájať sa do práce 

verejného života. Osobne je proti zriadeniu komisií, je to ďalší nápor, ďalší čas, nevidí v tom 

prínos, ani zmysel. Ak ale je záujem zo strany poslancov o ich zriadenie, navrhuje zriadiť iba dve 

komisie. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – z vlastnej skúsenosti vie, že práca, keď sa 

vykonáva spoločne, je oveľa hodnotnejšia. Keď sme začínali, prizývali sme vždy zástupcov 

všetkých organizácii, ľudia zvonku  prišli s názormi a boli vzácne. Ide o dobrovoľnú činnosť, čím 

viac ľudí bude zapojených do diania, je to lepšie. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – chce vedieť, koľkokrát zvolal komisiu p. Jozef Pavlík pre 

oblasť financií a správy majetku obce, ktorej bol predsedom? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ani raz, ale vo funkcii je 16 rokov, z toho vynechal možno  

                                                                   2 – 3 zasadnutia, svoje povinnosti  si plní zodpovedne) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – osobne zo svojho pohľadu môže povedať, že finančná 

komisia má zmysel, predovšetkým k prerokovaniu rozpočtu. Osobne bola ako členka finančných 

komisií volaná, okrem dvoch obcí, všade. A môže povedať, že rozpočet išiel do zastupiteľstva 

úplne v inej podobe, ako bol prvotný návrh. Komisie v obci, ak naozaj pracujú, majú zmysel a sú 

dôležité. Záleží ale od predsedov, ako komisia pracuje. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – do určitej miery by mala byť komisia takým medzičlánkom 

medzi občanmi a poslancami. Apeluje, aby v komisii pracovali okrem poslancov aj odborníci 

a profesionálni ľudia v daných oblastiach. Ak je komisia pre školstvo, mali tam byť ľudia zo 

školstva, vo finančnej komisii by mali byť dobrí ekonómovia. Obecné zastupiteľstvo zrejme 

nemôže prikázať, aby sa komisie stretávali, je to všetko na predsedoch. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – pri schvaľovaní predsedu komisie výstavby navrhuje opäť zvoliť 

Ing. Stanislava Gašparíka. Hovoril s ním o tom a má záujem byť predsedom. 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – predsedu komisie výstavby navrhuje zmeniť, 

nakoľko Ing. Stanislav Gašparík sa viac nezúčastňuje ako zúčastňuje zasadnutí. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – zvolení predsedovia si navrhnú svojich členov a predložia na 

najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ z r i a ď u j e   

 

pre funkčné obdobie 2018 – 2022 komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne 

a kontrolné orgány: 

 

1. komisia pre školstvo, kultúru a šport 

2. komisia pre oblasť financií a správy majetku obce  

3. komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť 

4. komisia pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 5 Ing. Daniel Brezina,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,    

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 1 Jozef Pavlík 

Zdržal sa 1 Rastislav Gajdoš 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

B/ v o l í  

 

predsedníčku komisie pre školstvo, kultúru a šport Mgr. Janku Petrovičovú. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Janka Petrovičová 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 
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C/ v o l í  

 

predsedu komisie pre oblasť financií a správy majetku obce p. Jozefa Pavlíka, zástupcu starostu. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

D/ v o l í  

 

predsedníčku  komisie pre sociálnu a zdravotnú oblasť Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú, 

poslankyňu OZ. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

E/ v o l í  

 

predsedníčku  komisie pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry Mgr. Martu Slávikovú,  

poslankyňu OZ. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 4 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Proti 0  

Zdržal sa 3 Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

F/ u k l a d á 

 

predsedom jednotlivých komisií  do najbližšieho zasadnutia OZ v Makove navrhnúť členov komisie 

z radov poslancov, ako aj z radov občanov. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.15/2018 bolo prijaté. 

 

 

Za návrh, aby predsedom komisie pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry bol Ing. Stanislav 

Gašparík, poslanec OZ, poslanci hlasovali nasledovne: 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 2 Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 1 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Zdržal sa 4 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš, Mgr. 

Marta Sláviková 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

7.  ZÁSADY ODMEŇOVANIA POSLANCOV OZ  

 
Podľa § 11, ods. 4, písm. k) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov je obecnému zastupiteľstvu vyhradené schvaľovať zásady odmeňovania poslancov.  

 

V predošlom volebnom období boli schválené Zásady odmeňovania poslancov OZ, zástupcu 

starostu obce a členov komisií zriadených obecným zastupiteľstvom, kde odmena poslancov 

Obecného zastupiteľstva v Makove bola vyplácaná vo výške 1,98  násobku priemernej hodinovej 

mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve, vyčíslenej podľa údajov Štatistického úradu SR za 

predchádzajúci kalendárny rok za každú hodinu skutočne vykonanej práce v orgáne Obecného 

zastupiteľstva v Makove. 

Jednotlivým komisiám zriadených obecným zastupiteľstvom bola pridelená suma 100 € ročne na  

odmenu za prácu  v komisii,  pričom predsedovia komisií rozhodnú  o jednotlivých odmenách 

svojich  členov. 
Odmena zástupcu starostu obce bola určená vo výške 166 € mesačne. 
 

V zmysle § 25 ods. 8 zákona o obecnom zriadení:  

„Poslancovi možno poskytnúť odmenu najmä vzhľadom na úlohy a časovú náročnosť výkonu 

funkcie podľa zásad odmeňovania poslancov, najviac však v kalendárnom roku jeden mesačný plat 

starostu bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny.“ 
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To znamená, že maximálna výška odmeny, ktorú možno poskytnúť v kalendárnom roku poslancovi, 

je najviac jeden mesačný plat starostu. 

Dňa 07.12.2018 bol starostovi schválený plat v  súlade s ustanovením § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 

Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov starostovi  , ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci 

kalendárny rok a 2,20 násobku podľa počtu obyvateľov obce (2099 €). 

  

Podľa § 15 zákona o obecnom zriadení, ods. 4: „Členovi komisie, ktorý nie je poslanec, možno 

poskytnúť odmenu v kalendárnom roku najviac jednu polovicu mesačného platu starostu bez 

zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny.“ 

Čiže maximálna výška odmeny, ktorú možno poskytnúť v kalendárnom roku členovi komisie OZ, 

ktorý nie je poslancom, je najviac jedna polovica mesačného platu starostu. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 7: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – navrhuje pre prítomného poslanca paušál 30 € za zasadnutie OZ. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – na začiatku sa takisto zamýšľal nad paušálom, je však veľký 

rozdiel, či zasadnutie bude trvať 2 hodiny alebo 10 hodín, objektívnejšia je hodinová odmena. Nie 

je spravodlivé, ak by sa niekedy sedelo hodinu za odmenu 30 €. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – vieme podľa rozpočtu, či sa pri návrhu starostu ušetrí? 

Ak áno, poďme na paušál, ak nie, poďme po starom. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ak by sa paušál 30 € aj krátkeho mimoriadneho 

zasadnutia, bolo by to nefér. Treba si to prerátať. Zároveň žiada spracovať harmonogram zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – v rozpočte sú vyčíslené náklady na obecné zastupiteľstvo vo 

výške cca 9 000 €, z toho na odmeny 4 400 €. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – navrhuje odmeny podľa starých zásad odmeňovania 

s  koeficientom 1,98. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – poslanec je určitá služba, nie zárobková činnosť, je ale na vás 

poslancoch, ako sa rozhodnete. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – je jedno, akú odmenu si schválime, každý poslanec má 

možnosť vzdať sa svojej odmeny.  

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obce využívajú dve možnosti, pravidelnú, resp. 

nepravidelnú mzdu. Pravidelná mzda je najjednoduchšia aj pre ekonómku, kde poslanci majú mzdu 

mesačnú, paušál bez ohľadu na to, či bolo zasadnutie alebo nie, pri nepravidelnej mzde, kde patrila 

aj obec Makov, sa mzda odvíjala od hodinovej mzdy.  

Navrhuje 30 € za obecné zastupiteľstvo, na ktorom je poslanec prítomný, je to jednoduchšie. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – Daniel má úžasnú mladícku energiu a zodpovednosť, 

chce, aby to bolo spravodlivé. Ak však prijmeme paušál, napr. tých 30 € a ak krátke mimoriadne 

zasadnutia odpadnú, odpadne neobjektivita.  
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Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – nikto z poslancov sme neprišli zarobiť veľké peniaze, navrhuje 

ale odmenu poslancov v hodinovej sadzbe s koeficientom 2,20 ako násobku priemernej hodinovej 

mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ak by sme schválili paušálne 30 € za 1 

zasadnutie, predpokladá, že by to bolo v ročnom vyčíslení menej ako hodinová sadzba.  

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – sťahuje svoj návrh s koeficientom 2,20, navrhuje, aby to ostalo 

po starom, t. j. s koeficientom 1,98. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – žiada do zásad odmeňovania doplniť v § 4 Odmeňovane 

zástupcu starostu bod 4 nasledovne: „Súčet všetkých odmien poslanca obecného zastupiteľstva, 

ktorý vykonáva funkciu zástupcu starostu nesmie v kalendárnom roku presiahnuť sumu jedného 

mesačného platu starostu obce v danom roku bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny.“ 

 

Doposiaľ boli komisie odmeňované výškou 100 € ročne na komisiu? 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v zásadách odmeňovania to bolo takto stanovené, nikdy  

                                         si však odmenu nenárokovali, odmena sa im nevyplácala.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ako predsedníčka sociálnej komisie sa bude 

určite snažiť, aby sa členovia stretávali. Doposiaľ pracovali zadarmo a dobrovoľne, navrhuje 

komisie vôbec neodmeňovať. 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – treba ale zistiť, či je to správne, aby sme neporušili  

                                                                      zákon) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v iných obciach sú zvyklosti, že členovia komisií pracujú 

bez odmien a napríklad na koniec roka dostávajú schválený paušál. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce –  pre členov komisií navrhuje prácu v komisii bez nároku na 

odmenu. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce- ak poslanci nesúhlasia s výškou odmeny 30 €, navrhuje 

ďalšiu možnosť,a  to je 35 € za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

odmenu poslanca za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva paušálne vo výške 35 €. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

B/ s ch v a ľ u j e 

 

zástupcovi starostu obce plat vo výške 166 € mesačne.  

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

C/ s a   u z n i e s l o   a   s ch v á l i l o 

 

návrh, že členovia komisií obecného zastupiteľstva budú pracovať bez nároku na odmenu. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.16/2018 bolo prijaté. 
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Za návrh, aby odmena poslanca za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola paušálne  

vo výške 30 €, poslanci hlasovali nasledovne:  

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 3 Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 2 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš 

Zdržal sa 2 Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Za návrh, aby odmena poslanca za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola vo výške 1,98 

násobku priemernej hodinovej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve, vyčíslenej podľa 

údajov Štatistického úradu SR, poslanci hlasovali nasledovne:  

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 3 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Proti 2 Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová 

Zdržal sa 2 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Mgr. Marta Sláviková 

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, sa ospravedlnil a z pracovných dôvodov musel z rokovania 

OZ odísť. Vedením rokovania obecného zastupiteľstva počas jeho neprítomnosti poveril 

zástupcu starostu obce, p. Jozefa Pavlíka. 

 

 

8.  SCHVÁLENIE ROKOVACIEHO DŇA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA                         

     VO VOLEBNOM OBDOBÍ 2018-2022 

 

Zástupca starostu obce, p. Jozef Pavlík informoval poslancov OZ, že je potrebné si opäť pre nové 

volebné obdobie schváliť rokovací deň obecného zastupiteľstva. 

V predchádzajúcom volebnom období to bola streda so začiatkom zasadnutia o 8.30 hod. 

Do ďalšieho zasadnutia  obecného zastupiteľstva pripravia harmonogram budúcich zasadnutí OZ. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – navrhuje rokovací deň piatok. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – súhlasí, aby bol rokovací deň piatok. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – takisto jej vyhovuje piatok, resp. žiada, aby rokovania 

nebývali v tretí týždeň v mesiaci. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – vyhovovalo by jej to v stredu od rána tak, ako to mali 

doposiaľ. 
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Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – podľa zákona o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo zasadá 

podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Navrhuje, aby sa zasadalo raz za dva mesiace. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – takisto navrhuje schváliť harmonogram 

zasadnutí obecného zastupiteľstva s tým, aby sa zastupiteľstvo stretávalo každé 2 mesiace. Chce 

tým docieliť iba poriadok. Niektorí poslanci na zastupiteľstvá neprichádzajú, hoci sú zvolení, napr. 

Ing. Stanislav Gašparík. Ak bude harmonogram zasadnutí, možno si to bude vedieť dopredu 

zariadiť a bude sa môcť zasadnutí zúčastňovať.  

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – rozumie Katke, že chce v tomto poriadok a naozaj by bolo  

                                  dobre vedieť termíny zasadnutí, aby si to mohli pri zahraničných cestách  

                                  zariadiť a mohli na zasadnutia prísť. Myslí si, že takisto to bude lepšie aj pre  

                                  zamestnancov obce, pretože vlastne všetky aktivity a činnosti spracovávajú  

                                  oni a môžu si podklady lepšie a včas pripraviť, keď budú vedieť termíny  

                                  zasadnutí.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – súhlasí so zasadnutiami každé 2 mesiace, žiada však 

vylúčiť dva dovolenkové mesiace júl a august. 

 

Bc. Stanislava Gregušová, zamestnankyňa obce – ako zamestnanec obce môže k tomu povedať, že 

napríklad pri schvaľovaní prenájmu bytov nevie hneď povedať, kedy končia nájomné zmluvy 

nájomcov. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – musí podotknúť, že zo strany vedenia bola 

v predošlom volebnom období aj zlá informovanosť. Ľudia sa pýtali na rôzne veci a oni nevedeli 

ako poslanci odpovedať. Aj toto chce zlepšiť a docieliť, aby poslanci na zasadnutiach boli oveľa 

viac informovaní o dianí v obci. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

stredu so začiatkom o 8.00 hod ako rokovací deň obecného zastupiteľstva vo volebnom období 

2018 – 2022. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 
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B/ ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, pripraviť na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 

harmonogram zasadnutí OZ pre rok 2018. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.17/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

9.   NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

 

    A/ OPAKOVANÉ UZAVRETIE ZMLÚV O NÁJME BYTOV A PRENÁJOM BYTOV  

          V BD MAKOV-ČIERNE 17  

 

K bodu poskytla informácie Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa nájomných bytov. 

 

Časť súčasných nájomcov, ktorým 31. 12. 2018 končí nájomná zmluva, požiadali o opakovaný 

prenájom: 

1. dňa 26.11.2018 predložili Kamil Moravčík a Miroslava Plešivková žiadosť o opakované 

uzavretie zmluvy o nájme bytu písmeno „C“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2019. V byte bývajú 

4 osoby: Kamil Moravčík, Miroslava Plešivková a ich dcéry Liana a Zoe Moravčíkové. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Kamil Moravčík - daňové priznanie. 

- Miroslava Plešivková – potvrdenie o poberaní rodičovského príspevku. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) + (2 x 93,61 € za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa = 187,22 

€) = 535,35 € x 3,5 = 1.873,73 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

2. dňa 29.11.2018 predložil Michal Korchaník žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „D“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2019. V byte býva 1 osoba – on sám. 

Voči jeho osobe obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložil potvrdenie o výške príjmu zamestnanca. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) x 3,5 = 717,75 €, jeho 

príjem neprekračuje povolenú hranicu. 
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3. dňa 30.11.201 predložili manželia Valkoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu 

písmeno „F“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2019. V byte bývajú 4 osoby: Peter, Miroslava, 

synovia Adrián a Samuel. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Peter Valek - daňové priznanie. 

- Miroslava Valková – daňové priznanie. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) + (2 x 93,61 € za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa = 187,22 

€) = 535,35 € x 3,5 = 1.873,73 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

4. dňa 22.11.2018 predložili manželia Papajoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „K“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2019. V byte býva 5 osôb: Marián, Andrea, 

synovia Mário a Samuel a dcéra Klaudia. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Marián Papaj -  nič 

- Andrea Papajová – potvrdenie o príjme. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) + (3 x 93,61 € za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa = 280,83 

€) = 628,96 € x 3,5 = 2.201,36 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

5. dňa 30.11.2018 predložili manželia Murčoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „L“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2019. V byte býva 5 osôb: Katarína, Karol, 

synovia Mário a Adam a dcéra Natália. 

Voči obci je evidovaný nedoplatok k 15.12.2018 (03-12/2018). 

Ako doklad o príjme za celý kalendárny rok 2017 predložili potvrdenie o príjme Karola Murču 

a potvrdenie o evidovaní v evidencii uchádzača o zamestnanie a čestné vyhlásenie 

o dobrovoľnom nezamestnaní. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 2x143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) + 2x93,61 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 2.374,44 

€, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 9/A: 

 

Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa nájomných bytov – všetci, ktorí si predložili žiadosť 

o  opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu platia načas, dlh má neustále rodina Murčova. Dnes 

opäť v deň zastupiteľstva prišiel p. Murčo zaplatiť jednorázovo sumu 700 €. Samozrejme, keďže 

majú voči obci stále dlh, je na schválenie navrhnutý prenájom  na dobu pol roka. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – rodina Hričovcova je na tom s platením ako? 

 (Bc. Stanislava Gregušová – stále majú dlh, v súčasnosti ešte 759 €, dlh sa im však znižuje, dnes  

                                                ale nie je predmetom schvaľovania ich nájom.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 
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Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

1. žiadosť Mariána Papaja a manželky Andrey Papajovej, obaja trvale bytom Čierne 17, 023 56  

Makov o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „K“ v Bytovom dome Makov – Čierne 

17, 15 b. j. od 01.01.2019, 

2. žiadosť Kamila Moravčíka, trvale bytom Makov 176, 023 56  Makov a družky Miroslavy 

Plešivkovej, trvale bytom M. R. Štefánika 2560/40, 022 01  Čadca zo dňa 26.11.2018 

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „C“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. 

j. od 01.01.2019, 

3. žiadosť Michala Korchaníka, trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov zo dňa 29.11.2018 

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „D“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. 

j. od 01.01.2019, 

4. žiadosť Kataríny Murčovej, trvale bytom Makov 12, 023 56  Makov a manžela Karola Murču, 

trvale bytom Rozkvet, 017 01  Považská Bystrica zo dňa 30.11.2018 o opakované uzavretie 

zmluvy o nájme bytu č. „L“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2019, 

5. žiadosť Petra Valka a manželky Miroslavy Valkovej, obaja trvale bytom Čierne 28, 023 56  

Makov zo dňa 30.11.2018 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „F“ v Bytovom dome 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2019. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „C“ o výmere 46,12 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Kamilovi Moravčíkovi, trvale bytom Makov 176,     

023 56  Makov a Miroslave Plešivkovej, trvale bytom M. R. Štefánika 2560/40, 022 01  Čadca, a to 

od 01.01.2019 na dobu 1 roka do 31.12.2019. 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „D“ o výmere 49,46 m2 na prízemí Bytového domu 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. Michalovi Korchaníkovi, trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov, a to 

od 01.01.2019 na dobu 1 roka do 31.12.2019. 

 

D/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „F“ o výmere 55,58 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. manželom Petrovi Valkovi a Miroslave Valkovej, 

obaja trvale bytom Čierne 28, 023 56  Makov, a to od 01.01.2019 na dobu 1 roka do 31.12.2019. 

 

E) S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu písmeno „K“ o výmere 79,50 m2 na 2. 

nadzemnom podlaží Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. manželom Mariánovi Papajovi 
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a Andree Papajovej, obaja trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov, a to od 01.01.2019 na dobu 1 

roka do 31.12.2019. 

 

F/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu písmeno „L“ o výmere 79,95 m2 na 2. 

nadzemnom podlaží Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. manželom Kataríne Murčovej, 

trvale bytom Makov 12, 023 56  Makov a Karolovi Murču, trvale bytom rozkvet 2084/177, 017 01  

Považská Bystrica, a to od 01.01.2019 na dobu pol roka do 30.06.2019 v prípade, že do 31.12.2018 

uhradia nedoplatok na nájomnom, na službách spojených s nájmom a dani z nehnuteľnosti, resp. že 

do 31.12.2018 uzavrú Dohodu o splátkach a uznanie dlhu s maximálnou dobou splatenia               

do 31.01.2019. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.18/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

9/B   ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV CKN 11742/2, CKN11743/2,  

         CKN 11751,  CKN11752 V ČASTI MAKOV – KOPANICE – NOVÁ DEDINA 

 

S návrhom odpredaja pozemkov v časti Makov – Kopanice – Nová Dedina oboznámila poslancov 

OZ Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa obecných pozemkov. 

Zápisom pozemkových úprav do katastra nehnuteľností sa Obec Makov stala vlastníkom 

a spoluvlastníkom pozemkov pod niektorými stavbami, kde vlastníci stavieb nemali vysporiadané 

vlastníctvo pozemkov. Takto sa Obec Makov stala vlastníkom pozemku CKN 11751 pod rodinným 

domom súp. č. 196 Juraja Tabačka, spoluvlastníkom pozemku CKN 11751 pod rodinným domom 

súp. č. 125 Dušana Vavreka a vlastníkom pozemkov CKN 11742/2 a 11743/2, ktoré slúžia ako 

prístup, záhrada a lúka pri týchto rodinných domoch.  

Pán Juraj Tabaček sa zaujímal o vysporiadanie užívaných pozemkov už počas priebehu 

pozemkových úprav. Po zápise pozemkových úprav si podal žiadosť o odkúpenie ním užívaných 

pozemkov a nakoľko pozemky CKN 11742/2 a 11743/2 užíva spoločne s Dušanom Vavrekom, tak 

si pán Vavrek podal takisto žiadosť s tým, že pozemky CKN 11742/2 a 11743/2 si rozdelia na 2/3 

a 1/3. 

Čiže p. Tabaček a p. Vavrek požiadali o odpredaj pozemkov, ktorých sú užívateľmi, nasledovne: 

1. Juraj Tabaček 

- pozemok CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2, spoluvlastnícky podiel 

1/1, 
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- pozemok CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, spoluvlastnícky podiel 

2/3, t. j. výmery 1273,33 m2, 

- pozemok CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, spoluvlastnícky podiel 

2/3, t. j. výmera 743,33 m2. 

-  

2. Dušan Vavrek 

- pozemok CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2, spoluvlastnícky podiel 

28/36 vedený pod B1, t. j. výmera 77 m2, 

- pozemok CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, spoluvlastnícky podiel 

1/3, t. j. výmery 636,67 m2, 

- pozemok CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, spoluvlastnícky podiel 

1/3, t. j. výmera 371,67 m2. 

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že v prípade pozemku:  

- CKN 11751 sa jedná o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Juraja Tabačka, 

a to rodinný dom súp. č. 196, 

- CKN 11752 sa jedná o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Dušana Vavrek, 

a to rodinný dom súp. č. 125, 

- CKN 11742/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako dvor a záhrada okolo rodinného domu 

súp. č. 196 a rodinného domu súp. č. 125, 

- CKN 11743/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako priľahlá lúka pri rodinnom dome súp. č. 

196 a rodinnom dome súp. č. 125. 

Pozemky vznikli zápisom pozemkových úprav, ktoré prebiehali v Obci Makov a po ich zápise si 

vlastníci nehnuteľnosti rodinných domov súp. č. 196 a súp. č. 125 môžu dovysporiadať nimi 

užívané nehnuteľnosti – pozemky.  

 

Nakoľko pozemky CKN 11751, 11752, 11742/2 a 11743/2 sú pre Obec Makov nepotrebné, 

prebytočné, obec ich nevyužíva, navrhujeme ich odpredaj p. Jurajovi Tabačkovi a p. Dušanovi 

Vavrekovi v zmysle ich písomných žiadostí ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle §  9a, 

ods. 8, písm. b) zákon SNR. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a IV. 

časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených 

uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B zo dňa 08.10.2014.  

 

Kúpnu cenu ešte nenavrhujeme, nakoľko sa jedná o nový prípad, kde si treba zvážiť ceny za 1 m2. 

Pozemky boli na Obec Makov zapísané preto, aby si vlastníci nehnuteľností mohli ľahšie 

vysporiadať svoje pozemky, avšak obec na nich nemôže zarábať, bolo by to neetické. Treba 

porozmýšľať o cene, nakoľko pozemok pod stavbou má inú hodnotu, pozemok pod „záhradou“ má 

inú hodnotu a pozemok pod lúkou má inú hodnotu. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 9/B: 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obec má schválené Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom Obce Makov. Aby to mohli schváliť, potrebuje v zmysle Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce vedieť návrhy a stanoviská odbornej komisie. Vyhotovuje sa z toho 

písomná zápisnica a tá je prílohou návrhu na určenie majetku za prebytočný. 

Zároveň konštatuje, že pozemok, na ktorom je stavba, možno odpredať priamym predajom.  

Žiada hlavnú kontrolórku obce dať uvedené do súladu. 
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p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – na konferencii hlavných kontrolórov položila otázku, 

akým spôsobom má kontrolór pozerať na formuláciu osobitného zreteľa. Vraj nemôže. 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – osobitný zreteľ ale vôbec nespomínala, spomínala postup  

                                       pri schvaľovaní prebytočného majetku obce v zmysle Zásad hospodárenia  

                                       a nakladania s majetkom Obce Makov.) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – navrhuje do schválenia odpredaja doplniť toto písomné 

stanovisko komisie. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – upozorňuje, že osobitný zreteľ musí byť zverejnený 

minimálne po dobu 15 dní. 

(Bc. Stanislava Gregušová – áno, vždy sa to v lehote zverejňuje) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – dáva do pozornosti, že v rámci predaja majetku obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa musíme vybrať spôsob predaja. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – samozrejme obec najskôr schvaľuje prebytočnosť majetku 

obce a zámer odpredaja prebytočného majetku. Toto musí byť po dobu 15 dní zverejnené. 

K odkúpeniu konkrétnej nehnuteľnosti sa môže prihlásiť hocikto. 

Podotýka, že na ďalšom zasadnutí OZ bude žiadať stanoviť minimálne ceny obecných pozemkov. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

za prebytočný majetok Obce Makov pozemky: 

- CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, 

- CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, 

- CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2, 

vedené na LV č. 12189 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka pod B1 

Obce Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 pod spoluvlastníckym podielom 

1/1, v extraviláne k. ú. Makov, časť obce Makov – Kopanice – Nová Dedina. 

- CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2 vedené na LV č. 12383 Okresným 

úradom Čadca, katastrálnym odborom, spoluvlastníka pod B1 Obce Makov, Makov 60,    

023 56  Makov, IČO: 00314129 pod spoluvlastníckym podielom 28/36, v extraviláne k. ú. 

Makov, časť obce Makov – Kopanice – Nová Dedina. 

 

B/ Ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, doplniť písomnú zápisnicu odbornej komisie o posúdení 

prebytočného majetku v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov: 

- CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, 

- CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, 

- CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2, 



 

25 

 

      -     CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2. 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

zámer na odpredaj prebytočného majetku Obce Makov, a to pozemkov: 

- CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, 

- CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, 

- CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2, 

vedených na LV č. 12189 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka pod 

B1 Obce Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 pod spoluvlastníckym 

podielom 1/1, v extraviláne k. ú. Makov, časť obce Makov – Kopanice – Nová Dedina. 

- CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2 vedené na LV č. 12383 Okresným 

úradom Čadca, katastrálnym odborom, spoluvlastníka pod B1 Obce Makov, Makov 60,     

023 56  Makov, IČO: 00314129 pod spoluvlastníckym podielom 28/36, v extraviláne k. ú. 

Makov, časť obce Makov – Kopanice – Nová Dedina 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, písm. e) zákona SNR č.138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014.   

 

O odkúpenie pozemkov CKN 11742/2, 11743/2 a 11751 požiadal Juraj Tabaček, rod. Tabaček, 

trvale bytom A. Bernoláka 2170/43, 010 01  Žilina žiadosťou zo dňa 29.10.2018 predloženou 

Obci Makov dňa 29.10.2018.  

O odkúpenie pozemkov CKN 11742/2, 11743/2 a 11752 požiadal e-mailom Dušan Vavrek, rod. 

Vavrek, Lichardova 48, 010 01  Žilina žiadosťou zo dňa 29.11.2018 predloženou Obci Makov 

dňa 29.11.2018.  

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že v prípade pozemku:  

- CKN 11751 sa jedná o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Juraja Tabačka, 

a to rodinný dom súp. č. 196, 

- CKN 11752 sa jedná o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Dušana Vavreka, 

a to rodinný dom súp. č. 125, 

- CKN 11742/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako dvor a záhrada okolo rodinného domu 

súp. č. 196 a rodinného domu súp. č. 125, 

- CKN 11743/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako priľahlá lúka pri rodinnom dome súp. č. 

196 a rodinnom dome súp. č. 125. 

Pozemky vznikli zápisom pozemkových úprav, ktoré prebiehali v Obci Makov a po ich zápise si 

vlastníci nehnuteľnosti rodinných domov súp. č. 196 a súp. č. 125 môžu dovysporiadať nimi 

užívané nehnuteľnosti – pozemky.  

 

D/ B e r i e   n a v e d o m i e 

 

žiadosť Juraja Tabačka, rod. Tabačka, trvale bytom A. Bernoláka 2170/43, 010 01  Žilina 

29.10.2018 o odkúpenie: 

- spoluvlastníckeho podielu 1/1 pozemku CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 

110 m2, 

- spoluvlastníckeho podielu 2/3 pozemku CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 

m2, 

- spoluvlastníckeho podielu 2/3 pozemku CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 

m2.  
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E/ B e r i e   n a  v e d o m i e 

 

žiadosť Dušana Vavreka, rod. Vavreka, trvale bytom Lichardova 48, 010 01  Žilina zo dňa 

29.11.2018 o odkúpenie: 

- spoluvlastníckeho podielu 28/36 vedenom pod B1 pozemku CKN 11752 Zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 99 m2, 

- spoluvlastníckeho podielu 1/3 pozemku CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 

m2, 

- spoluvlastníckeho podielu 1/3 pozemku CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 

m2.  

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.19/2018 bolo prijaté. 

 

 

9/C  SCHVÁLENIE ZMLUVY O BUDÚCEJ ZMLUVE O ZRIADENÍ VECNÉHO  

        BREMENA  SO STREDOSLOVENSKOU  DISTRIBUČNOU A.S. ŽILINA 

 

 

Stredoslovenská distribučná a.s. plánuje prekládku elektrického stĺpu – elektroenergetického 

zariadenia pri miestnej komunikácii v blízkosti rodinného domu Dičkovcov na pozemok Obce 

Makov. Informoval o tom p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce. 

V materiáloch bol poslancom OZ predložená návrh Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena, ktoré spočíva v umiestnení elektroenergetického zariadenia na časti pozemku EKN 5300 

v k. ú. Makov, jeho prevádzka – vykonávanie povolenej činnosti (distribúcia elektriny) a prístup 

k nemu v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. o energetike. Zmluvné strany sa dohodli, že uvedené 

bude bezodplatne. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena medzi Obcou Makov, Makov 60,023 56  

Makov, IČO: 00314129 a Stredoslovenskou distribučnou a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47  Žilina, 

IČO: 36442151. 
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Rozsah vecného bremena:  

Umiestnenie elektroenergetického zariadenia na pozemku EKN 5300 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere obmedzenia 2,56 m2 , vedenom na LV č. 8991 , jeho prevádzka – vykonávanie povolenej 

činnosti (distribúcia elektriny) a prístup k nemu v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. o energetike. 

 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.20/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

9/D  ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV CKN 5175 A CKN 5174/1  

        V ČASTI MAKOV –  ČIERNE – BELONE 

 

Materiál k odpredaju pozemkov predložila Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa obecných 

pozemkov. 

Dňa 29.12.2017 uzavreli Obec Makov a manželia Hazuchoví kúpnu zmluvu, ktorou im Obec 

Makov odpredala pozemky: 

- CKN 5182/4 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 451 m2, 

- CKN 5180 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 21 m2 

v intraviláne k. ú. Makov do osobného vlastníctva BSM v podiele 1/1.  

Dňa 07.11.2018 uzavreli Obec Makov a manželia Hazuchoví kúpnu zmluvu, ktorou im Obec 

Makov odpredala pozemky: 

- CKN 5183 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 419 m2, 

- CKN 5184 Záhrady o výmere 202 m2 

v intraviláne k. ú. Makov do osobného vlastníctva BSM v podiele 1/1.  

Dňa 13.12.2018 predložili Obci Makov manželia Hazuchoví opäť žiadosť o odkúpenie 

nasledovných pozemkov v obci Makov: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2  

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2 , 

vedených na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v intraviláne k. ú. Makov, časť obce Makov – Čierne – 

Belone, ktoré susedia s ich už vyššie uvedenými odkúpenými pozemkami.  

Ako dôvod ich odkúpenia uviedli, že pozemky chcú sceliť s pozemkami CKN 5182/4, 5180, 5183, 

5184, 5178, 5179, 5176, 5177, 5181, 5182/3 a 5182/1 a chcú ich v budúcnosti po dovysporiadaní 

využiť pre účely zástavby pre svoje deti.  
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Nakoľko pozemky CKN 5175 a 5174/1 sú pre Obec Makov nepotrebné, prebytočné, obec ich 

nevyužíva, navrhujeme ich odpredaj p. Vladimírovi Hazuchovi, rod. Hazuchovi a jeho manželke 

Kataríne Hazuchovej, rod. Židekovej, obaja bytom Čierne 211, 023 56  Makov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa v zmysle §  9a, ods. 8, písm. b) zákon SNR. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, 

bod B zo dňa 08.10.2014.  

 

Kúpna cena za 1 m2 bude 6,-- €, čo za pozemok: 

- CKN 5175 o výmere 384 m2 predstavuje kúpnu cenu  2.304,-- €, 

- CKN 5174/1 o výmere 328 m2 predstavuje kúpnu cenu 1.968,-- € 

------------------------  

SPOLU       4.272,-- €. 

 

Spolu sa jedná o výmeru 384 m2 + 328 m2 = 712 m2. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

za prebytočný majetok Obce Makov pozemky: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2 , 

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2  

vedené na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v intraviláne k. ú. Makov, časť obce Makov – 

Čierne – Belone. 

 

B/ Ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, doplniť písomnú zápisnicu odbornej komisie o posúdení 

prebytočného majetku v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2  

      - CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

zámer na odpredaj prebytočného majetku Obce Makov, a to pozemkov: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2  

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2  

vedených na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce 

Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v intraviláne k. ú. Makov, časť obce 

Makov – Čierne - Belone, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, písm. e) 

zákona SNR č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti a čl. 17 a) 
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platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením 

Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014.   

 

O odkúpenie pozemkov CKN 5174 a CKN 5174/1 požiadali  Vladimír Hazucha, rod. Hazucha 

a manželka Katarína Hazuchová, rod. Žideková, obaja trvale bytom Čierne 211, 023 56  Makov 

žiadosťou zo dňa 09.12.2018 predloženou Obci Makov dňa 13.12.2018.  

  

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že sa jedná  o pozemky pre Obec Makov trvale prebytočné, 

nevyužívané, nachádzajúce sa v časti obce Čierne – Belone, ktoré chce kupujúci sceliť 

s pozemkami CKN 5182/4, 5180, 5183, 5184, 5178, 5179, 5176, 5177, 5181, 5182/3 a 5182/1 

a chce ich v budúcnosti  po dovysporiadaní využi pre účely zástavby pre svoje deti.  

 

Cena za 1 m2 bude 6 € a kupujúci budú znášať náklady na vyhotovenie kúpnej zmluvy v sume 

70 €, odvkladovanie kúpnej zmluvy v sume 66 € a overenie podpisov. 

 

D/ B e r i e    n a  v e d o m i e 

 

žiadosť Vladimíra Hazuchu, rod. Hazuchu a manželky Kataríny Hazuchovej, rod. Židekovej, obaja 

trvale bytom Čierne 211, 023 56  Makov o odkúpenie pozemkov: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2, 

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2. 

 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 3 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Katarína 

Ježíková Lučanová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.21/2018 bolo prijaté. 

 

 

9/E  SCHVÁLENIE NÁJOMNEJ ZMLUVY O PRENÁJME POZEMKU POD  

       AUTOBUSOVOU ZASTÁVKOU V ČASTI ČIERNE OPROTI AGROFARME 

 

Pozemok pod autobusovou zastávkou Makov – Čierne u Agrofarmy nie je vo vlastníctve obce, ale 

spoluvlastníkov podielov Urbariárnej obce Pšurnovice – Makov, pozemkového spoločenstva. 

Keďže zástupca urbáru p. Sakala nesúhlasí s prenájmom na dobu neurčitú, tieto pozemky má Obec 

Makov prenajaté na päť rokov, a to od 01.05.2014 do 30.04.2019.  

Nakoľko lesné spoločenstvo a urbariát nemôže pozemok odpredať, je predložený návrh na opätovné 

schválenie prenájmu. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 
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Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

prenájom pozemku CKN 5300/5 Ostatné plochy o výmere 107 m2 od Urbariárnej obce Pšurnovice 

– Makov, pozemkového spoločenstva na dobu určitú, od 01.05.2019 do 30.04.2024 v cene 0,033 

€/1m2/1 rok, s účinnosťou od 01.05.2019. Nájomné je splatné jednorázovo za celých päť rokov na 

účet prenajímateľa. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , Jozef Pavlík,  

Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 3 Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík,  

Mgr. Marta Sláviková 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.22/2018 bolo prijaté. 

 

 

10.  ÚPRAVA ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2018 

 

S návrhom 3. úpravy rozpočtu Obce Makov pre rok 2018 oboznámila prítomných poslancov Ing. 

Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce. 

Dôvodom úpravy rozpočtu sú zmeny v rozpočte na bežné výdavky v rámci samosprávy a kapitálové 

výdavky, ktoré sa v podprogramoch neboli  rozpočtované alebo boli rozpočtované v nedostatočnej 

sume. Zároveň  nastala úprava rozpočtu na prenesený výkon štátnej správy na úseku školstva, kde 

došlo k navýšeniu ako i zníženiu dotácie.     

 

 

Návrh úpravy: 

Príjmy rozpočtu 2018 

     -     Grant zo ŽSK  na nástenné kalendáre zvýšiť o výšku  800 € 

      -    Dotácia od MV SR na PVŠS – vzdelávacie poukazy zvýšiť o výšku  38 € 

     -     Dotácia od MV SR na PVŠS – predškolákov zvýšiť o výšku  76 € 

      -    Dotácia od MV SR na PVŠS- školstvo znížiť o výšku  1 927 € 

      -    Sponzorský dar od firmy AKZENT  BIGBOARD a. s. na kultúrne podujatia zvýšiť o výšku  

           400 €  

      -    Príjem za zdravotné úkony v ZPS Makov zvýšiť o výšku 500 € 

      -    Transfer LESY SR š. p. na rekonštrukciu MK Čierne o výšku  10 000 € 

      -    Projekt Škola pre všetkých zdroj EÚ a ŠR zvýšiť o výšku 10 811 € 

           Spolu príjmy:   zvýšenie o 20 698 € 
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Výdavky rozpočtu 2018 

-     zvýšiť vo Výkone funkcie starostu bežné výdavky na reprezentačné o výšku 100 € 

- znížiť v Obecnom zastupiteľstve na náhradu platu poslancov bežné výdavky o výšku 100 €  

- zvýšiť v Správa a údržba MK- letná kapitálové výdavky na preasfaltovanie cesty o výšku 

10 000 €  

- znížiť v Správe a údržbe MK- zimná bežné výdavky na zimnú údržbu o výšku 2 500 € 

-    zvýšiť pre Základnú školu bežné výdavky na PVŠS na vzdelávacie poukazy o výšku  38 €,  

     znížiť na PVŠS- školstvo o výšku  1 927 € ( príspevok podľa počtu žiakov ZŠ) , projekt  

     Škola pre deti  zvýšiť o výšku 10 811€, t .j.  celkom zvýšiť o výšku 8 922 €  

- zvýšiť pre Materskú školu bežné výdavky o výšku 76 € na PVŠS predškolákov  

- zvýšiť v Kultúrnom dome kapitálové výdavky na interiérové vybavenie o výšku 6 100 € 

- zvýšiť v Organizácii kultúrnych aktivít bežné výdavky na Divadlo o výšku 2 000 €   

- zvýšiť pre Kultúrne projekty bežné výdavky na projekt od ŽSK na nástenné kalendáre 

o výšku 800 €  

- znížiť na Verejné osvetlenie kapitálové výdavky na rekonštrukciu svetiel o výšku 10 000 € 

- znížiť na Správe CHP Makov kapitálové výdavky na rekonštrukciu HPK pre DHZ o výšku 

6 100 € 

- zvýšiť v Správe obce bežné výdavky na poistenia o výšku 500 €.  

       Spolu výdavky: zvýšenie o 9 798 € 

  

Rozpočet po úprave: 

Príjmy bežné   :        1 856 837 €                    Výdavky bežné:           1 851 976 € 

Príjmy kapitálové:       149 315 €                     Kapitálové výdavky:     507 907 € 

Príjmy finančné:          390 092 €                     Finančné operácie:          25 364 €  

Príjmy celkom:       2 396 244 €                     Výdavky celkom:      2 385 247 € 

 

Rozdiel: + 10 997 € 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 10: 

 

Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce – nakoľko zriaďovateľ základnej školy je obec, 

musia byť od 01.01.2018 narozpočtované v obecnom rozpočte už aj projekty školy, z toho dôvodu 

je tam zahrnutý projekt „Škola pre všetkých“. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – vo výdavkovej časti je navýšenie na preasfaltovanie cesty. Ide 

o miestnu komunikáciu v Čiernom? A ktorá časť cesty sa asfaltovala? 

(Ing. Irena Valičková – asfaltovalo sa od Penziónu Medvídek cca 50 m smerom hore) 

 

Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce – pri výdavkovej časti na dom kultúry boli 

vyčerpané finančné kapitálové prostriedky, bolo ale nakupované ďalšie interiérové  vybavenie, 

preto musela zvýšiť výdavky o 6 100 €. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – čo predstavuje uvedenú sumu?) 

(Ing. Irena Valičková – suma 6 100 € je za podlahu a koberec v zasadačke DK) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – kde sa dozvie o ďalších výdavkoch na zasadačku v dome  

                                                           kultúry?) 

(Ing. Irena Valičková – kuchynská zostava, obrazy, stoly boli zakúpené za sumu 7 900 € z bežného  

                                           rozpočtu) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – a cena barového pultu, dverí a ostatného zariadenia bola aká?  

                                          Chce od účtovníčky vidieť na papieri ceny celého interiérového  
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                                          zariadenia novej zasadačky.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – mal by byť predsa súpis vykonaných prác a v účtovníctve a vo  

                                         faktúrach ďalšie ceny ostatného zariadenia) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – žiada do budúcna pri plánovaní ďalších  

                                        investícií predkladať návrhy najskôr obecnému zastupiteľstvu, prípadne  

                                        komisiám, pretože naozaj sa dajú niektoré veci robiť lacnejšie) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – podporuje Katkin návrh, všetky kapitálové výdavky  

                                      totiž  schvaľujeme osobitne ako ich použitie a v rámci kapitálových  

                                      výdavkov pri osobitnom použití sa väčšinou predkladá položkový rozpočet  

                                      z projektovej dokumentácie. Nikde za posledný rok 2018  nenašla zápisnice,  

                                      že by sa schvaľovalo použitie kapitálových výdavkov podľa projektu. Vtedy  

                                      sa vlastne zastupiteľstvo oboznámi s návrhom a vie dopredu, čo a za koľko  

                                      sa plánuje robiť. Nejde o požiadavku, takto by to malo byť v zmysle  

                                      legislatívy. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – keď budú mať  spracované projektové dokumentácie, dajú  

                                      to na zasadnutie OZ) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v rozpočte sme  na dom kultúry schvaľovali určitú  

                                      sumu. Prekročili sme túto sumu?) 

(Ing. Irena Valičková – nemá ešte všetky faktúry, napríklad nie sú vyfakturované kreslá do  

                                      zasadačky.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – kreslá zakúpila firma VODOHOSPODÁR Makov spol.  

                                      s r. o., preplatí sa im to budúci rok) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – musíme ale robiť tak, aby sme sa predsa  

                                      zmestili do rozpočtu. Koľko je zakúpených kresiel a za akú cenu?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce -  zakúpených je 13 kresiel + 2 barové stoličky, ide  

                                     o dizajnový nábytok, cena 1 kresla je 400 € bez DPH) 

(Ing. Irena Valičková – čiže s DPH je cena 1 kresla 560 €) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – koľko dohromady stála rekonštrukcia domu kultúry?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – cca 80 000 €) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – prečo sa neuplatnil prieskum trhu?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – pretože robíme s predstavou o kvalite a môžeme na práce  

                                       poveriť obecnú firmu) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – jedna vec sú stavebné práce, ale pri zariadení  

                                       by nemalo byť najskôr zrealizované obstarávanie? Je to síce všetko veľmi  

                                       pekné, ale určite dokážeme robiť lacnejšie. A čo napríklad chýbalo  

                                       stoličkám, ktoré tam boli? Pracujeme predsa s obecnými peniazmi, nie  

                                       súkromnými. Naša obradná sieň je jediná a jedinečná svojho druhu  

                                       v okrese. Ale toto jej už príde moc, aby sme dali 560  € za 1 kreslo do  

                                       zasadačky, ktorú ani ľudia nebudú využívať. Veď ak by sa aj nahlásila  

                                       nejaká akcia napr. pre 20 ľudí, nevyužijú to, pretože sa tam zmestí iba 13  

                                       kresiel. Na dôvažok by sa aj bála tam vôbec niekoho pustiť, keď je hodnota  

                                      zariadenia taká vysoká, aby to nezničili. Nepáči sa jej takýto spôsob  

                                      investovania obecných peňazí.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – je to ale dizajnové vybavenie, kvalitné, reprezentatívne) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – kameň úrazu možno spočíva v tom, že sa o tomto  

                                       všetkom dozvedajú až po realizácii. Možno by bolo lepšie, keby sme  

                                       vopred vedeli, čo a za koľko peňazí ideme robiť. Katka spomínala  

                                       sobášnicu, ktorá sa robila najmodernejším spôsobom, sú tam tri drahé  

                                       umelecké diela, tiež to bolo drahé, vydržalo to ale dlho. Predpokladá preto,  

                                       že takisto aj táto nová zasadačka je kvalitná a vydrží dlho, len treba vopred  
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                                       všetko odkomunikovať s obecným zastupiteľstvom. Máme v obci dom  

                                       kultúry, dnes už takýto dom kultúry nikto nepostaví. Má už ale 30 rokov,  

                                      treba robiť rekonštrukciu, so všetkým súhlasí, len treba zlepšiť komunikáciu  

                                      a všetko bude v poriadku. Ako príklad uvedie rekonštrukciu strechy na  

                                      kostole. Urobila sa medená strecha, ktorá vydrží stáročia, možno bude na  

                                     300 rokov, tiež bola drahá, ale všetci o tom vedeli, že sa ide robiť veľké  

                                      a záslužné dielo. Hovorme preto spolu a budeme spokojní všetci.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – máme tu na vec dva diametrálne odlišné pohľady – Katkin,  

                                     ktorá apeluje na cenu  a Jožkov, ktorý preferuje kvalitu a reprezentatívnosť.   

                                     Najdiplomatickejšie a úprimne to uviedla p. Petrovičová, ktorá apeluje na  

                                     komunikatívnosť. Keby bola komunikácia efektívnejšia, nevyvolalo by to  

                                     tieto otázniky, o ktorých  hovorila Katka a dalo by sa týmto  

                                     nedorozumeniam vyhnúť. Na druhej strane je už zasadačka  urobená, nikto  

                                     ju nebude rozoberať, nemá zmysel sa k tomu stále vracať. Teraz sa musíme  

                                     pozerať na budúcnosť a využitie zasadačky. Samozrejme netreba nechať  

                                     niektoré nezrovnalosti len tak a ak má Katka nejaké podozrenie, tak sa  

                                     možno oprávnene pýta a otázky treba zodpovedať.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – bolo to pekné zhrnutie problému a naozaj ide  

                                     o tú komunikáciu. Pred  rekonštrukciou strechy na kostole vie, že sa viackrát  

                                     ohľadom toho stretávalo a komunikovalo sa o tom. Bolo tam viacero ponúk,  

                                     vybrala sa tá najlepšia. Nikdy nepovedala, že zasadačka je škaredá, naozaj je  

                                     pekná, len určite by sme vedeli robiť aj  pekne, aj kvalitne a lacnejšie, podľa  

                                     nej je to predražené. Veď takisto doma rekonštruovala, dokonca  kvalitne,  

                                     preto si dovolí toto tvrdiť. ) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – čo sa týka strechy na kostole, pán farár má možnosť, že  

                                    má peniaze od veriacich, dá sa dať cena nižšia, lebo zaplatí v hotovosti. Obec  

                                    takú možnosť nemá. Pokiaľ ide o komunikáciu, povie jednu vec. Brat Martin  

                                    obhájil starostovanie, väčšine ľudí  zrejme vyhovuje táto jeho práca. Tiež sa  

                                    učia a vie, že väčšina bojovala proti nim. Ďalšie 4 roky chcú robiť tak,  

                                    že  ako sa zhodneme v zastupiteľstve, tak budú  robiť. Rozpočet na dvere do  

                                   sály v dome kultúry je cca 60 000 €, nebude ale organizovať prácu, ktorá  

                                     bude najlacnejšia. Osobne sa za všetky práce podpíše a nebude sa za to  

                                     hanbiť. Určite toalety nebudú ako predtým, že boli zamknuté, lebo boli  

                                     pokazené. ) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – mrzí ju, že 4 – ročnú prácu nazýva bojom,  

                                    síce chcela zmenu, pretože sa jej nepáči spôsob vedenia v obci, ale žiaden  

                                    úmyselný boj proti nikomu neviedla, hájila názory občanov a aj svoje, lebo ju  

                                    práve občania zvolili. Veľa veci predsa pochválila, lebo ich urobili dobre,   

                                    len sa jej nepáči tento spôsob komunikácie vedenia voči nej.  Podotýka, že  

                                    obec to sú verejné peniaze, nie  súkromné, nie je to zmenáreň, ani Stará fara  

                                    a pod., obec je verejné miesto.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – konštatuje, že do zasadačky sa zmestí 13, najviac 20 ľudí,  

                                   nevie teda, kto ju bude využívať. Urobila sa  podobne ako bufet pri  

                                   futbalovom ihrisku, tiež to nebolo najlacnejšie. O chvíľu budeme podľa  

                                    programu hovoriť o sociálnych veciach, kde chýbajú peniaze. Okrem iného,  

                                    na prízemí v starej zasadačke plánujú zriadiť klientské centrum, na poschodí  

                                    budú potom priestory voľné, nemohla sa zasadačka urobiť tam? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nová zasadačka bude využívaná na rokovania obecného  

                                    zastupiteľstva, na rôzne oslavy, ide o reprezentatívnu miestnosť. Keď sa  

                                    zriadi klientské centrum, poschodie bude určite využité, potrebujeme väčší  
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                                    archív a tie priestory sú tam nie až také veľké.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – možno nie je tá jej vízia a predstava vždy  

                                   dobrá, pri diskusii viacerých ľudí sa zistí, že možno z jej názorov je dobrých  

                                   nakoniec iba 20%, možno by sme spoločne dospeli k dobrému a kvalitnému  

                                   kompromisu, keby sa postupovalo takto v diskusii. Tiež tu boli odborníci, ako  

                                   Ing. Marián Masnica, Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, p.  

                                   Rastislav Gajdoš a iní, len bolo treba spoločne komunikovať. Prečo napríklad  

                                   vizualizáciu rekonštrukcie domu kultúry videli najskôr cudzí ľudia na  

                                   facebooku a oni ako poslanci nie?) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ak prijmeme kultúrnu komunikáciu, toto  nemusí byť) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – p. Jozef Pavlík by mal prestať byť vzťahovačný) 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – celé 4 roky vedenie obviňuje ich, že proti nim  

                                    poslanci iba bojovali, ale predsa im vždy v konečnom dôsledku všetko  

                                    schválili, aby im neurobili zle.) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – dá sa povedať, že obecné zastupiteľstvo je rovnocenný orgán  

                                      voči starostovi, treba so zastupiteľstvom komunikovať, najskôr poslancov  

                                    oboznámiť, čo plánujú robiť, koľko to bude stáť. A nie povedať, že ja som  

                                    architekt a vy ste nikto.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obecné zastupiteľstvo je na to, aby spoločne  

                                    komunikovali, dokonca sa môžu aj hádať, je to v poriadku, neprechádza vždy  

                                    všetko hladko, ale to neznamená, že spolu bojujú. Podotýka, že každý  

                                    kapitálový výdavok má najskôr prerokovávať komisia, starosta musí  

                                    povedať, čo sa ide a ako sa ide robiť. O tom všetkom hovoria zákony a tie sa  

                                    musia dodržiavať.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – dúfa, že okrem citácií zákonov prispeje p. Sláviková do  

                                    zastupiteľstva aj niečím prínosnejším) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – každý z poslancov má okruh ľudí, ktorí ich oslovujú,  

                                   dávajú nám podnety, čo treba v obci urobiť. Podnety predkladáme na  

                                   zasadnutiach a podľa toho, ako sa dohodneme, sa bude robiť a to, že si  

                                   povieme názory, nie je nepriateľské.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – obecné zastupiteľstvo má peniaze, vedenie obce má víziu,  

                                  komunikácia medzi nami musí byť. Urobili zasadačku, ale o interiéri a čo tam  

                                  zamýšľajú, o tom vopred nikoho neoboznámili.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – pri schvaľovaní rozpočtu si pamätá, že peniaze boli  

                                  vyčlenené na rekonštrukciu strechy, že sa na streche ušetrí a ušetrené peniaze  

                                  sa použijú na zariadenie.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – podľa návrhu úpravy rozpočtu pre rok 2018  

                                  potrebujú doplatiť 6 600 € za už urobené a zakúpené veci. Samozrejme to  

                                  teraz musia schváliť, nič iné sa ani nedá urobiť, vždy sa to vedeniu takto  

                                  schvaľovalo, aby sa obec nedostala do problémov.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – na margo už spomínanej zlepšenej komunikácie medzi  

                                  vedením a zastupiteľstvom odporúča pri významnejších investíciách vopred  

                                  poslancom odprezentovať tento návrh možno formou krátkej prezentácie napr.  

                                  v programe Power point. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – s návrhom súhlasí, musí to ale urobiť ten, kto vyhrá  

                                   obstarávanie. K tej rekonštrukcii v dome kultúry ešte môže vysvetliť, ako  

                                   k tomu postupne došlo. Pán Hazucha skončil v dome kultúry s prenájmom  

                                   miestnosti. Zistili, že WC sú nefunkčné, takisto je zlá kanalizácia a pod.  

                                   a postupne začali s rekonštrukciou.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – práca, ktorú urobili v dome kultúry je pekná, len  
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                                   musíme predchádzať nedorozumeniam a komunikovať spolu.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – upozorňuje na skutočnosť, že úprava rozpočtu sa robí  

                                   pred použitím peňazí a nie až po zrealizovaní) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ - na jednej strane tu v novej zasadačke hádžeme veľkými ciframi  

                                   a na druhej strane ľuďom berieme opatrovateľky.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v rámci úpravy rozpočtu navrhuje, keďže po  

                                   26 rokoch odchádza zamestnankyňa obce, p. Janka Pisaríková a zrejme nemá  

                                   nárok na odstupné, keďže si dala sama výpoveď, aby sa jej pri odchode dala  

                                   odmena, aspoň z úcty k jej 26-ročnej práci.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – toto má v kompetencii starosta obce, ale nevidí dôvod dať  

                                  jej odmenu) 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – personálna agenda je výlučne v starostovskej  

                                   kompetencii) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – obecné zastupiteľstvo má v kompetencii možno dať tak  

                                   návrh napr. na diplom pre zamestnankyňu) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v úprave pri verejnom osvetlení sa znižuje o sumu 10 000  

                                      €, prečo sa peniaze nevyčerpali? 

(Ing. Irena Valičková – počas roka sa nerobilo verejné osvetlenie) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v úprave rozpočtu je uvedený zostatok z rezervného fondu vo  

                                      výške 51 476 €. Čo tvorí tento fond?) 

(Ing. Irena Valičková – po schválení záverečného účtu po odpočítaní zábezpeky bytových domov sú  

                                      tam zahrnuté nevyčerpané prostriedky z preneseného výkonu štátnej správy,  

                                      ak napr. ZŠ s MŠ nevyčerpajú do 31.12. prostriedky, idú do depozitu  

                                      a môžu sa vyčerpať do 31.03. Ďalej 10% z prebytku ide do rezervného  

                                      fondu a o zvyšku rozhodne obecné zastupiteľstvo, na čo prostriedky  

                                      použijú, môžu sa ale použiť iba na preklenutie bežného výdavku, prebytok  

                                      z roku 2017 bol vo výške 41 776 €. Pri schvaľovaní záverečného účtu  

                                      obecné zastupiteľstvo schválilo, že celý prebytok pôjde do rezervného  

                                      fondu a toto pôjde na asfaltovanie ciest.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – ďalej je v úprave zahrnutý investičný úver na 10 rokov pre  

                                      dom kultúry vo výške 150 000 €. Bral sa tento úver? A je to v poriadku aj  

                                      s výdavkovou časťou?) 

(Ing. Irena Valičková – pri schvaľovaní rozpočtu pre rok 2018 sa plánovalo, že sa úver zoberie na  

                                      rekonštrukciu domu kultúry, nezobral sa však, všetko bolo financované  

                                      z vlastných prostriedkov obce. Ide o položku finančnej operácie, ktorá sa  

                                      môže upravovať k 31.08., dovtedy však zastupiteľstvo nezasadalo, preto  

                                     úver ostal v príjmovej časti.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – tento Danielov dotaz ho irituje už dlho, stále sa predkladá  

                                      rozpočet v neprehľadnej forme, v zlom programe a je to zbytočne pracné .) 

(Mgr. Daniel Brezina, poslanec OZ – aby to uzavrel, čiže čísla sedia, len je to trochu pre nováčikov  

                                     zmätočné.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – predpokladá, že úver pri záverečnom účte odtiaľ vypadne.  

                                     Nebude to chýbať vo výdavkovej časti?) 

(Ing. Irena Valičková – nie, rozptýli sa to ) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – na kultúrne projekty je navýšenie o 800 € a na kultúrne  

                                      aktivity o 2 000 €. O čo ide?) 

(Ing. Irena Valičková – 800 € je na spoluúčasť na projekt hasičov a 2 000 € je za divadlo na  

                                      hodoch) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – evidentne sú hody každoročne predimenzované.) 

(Ing. Irena Valičková – treba vopred pri tvorbe rozpočtu zahrňovať tieto plánované výdavky.  
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                                      Funguje to však tak, že sa napr. na hody objednalo divadlo, ale na rozpočet  

                                      sa nepozerá.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – vidí, že za baner na školskej jedálni sa dalo  

                                     1 300 €, predtým sa  hovorilo aj o tom, že by sa fasádne steny vyhladili, aby  

                                      mohli na ne deti MŠ a ZŠ  maľovať. Zrejme to bolo vtedy narýchlo, keď  

                                      mal prísť p. prezident, ale opäť sa to s poslancami nedokomunikovalo.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ d á v a   p o d n e t 

 

starostovi obce, p. Martinovi Pavlíkovi, aby zvážil a udelil odmenu vo výške mesačného platu 

odchádzajúcej p. Janke Pisaríkovej z dôvodu jej 26 – ročnej pracovnej činnosti. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 1 Jozef Pavlík 

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

3. úpravu rozpočtu  Obce Makov na rok 2018 nasledovne: 

-  príjmová časť     2 396 244 € 

-  výdavková časť  2 385 247 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.23/2018 bolo prijaté. 
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11.  SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O POSKYTOVANÍ OPATROVATEĽSKEJ  

       SLUŽBY 

 

Návrh predkladaného VZN upravuje poskytovanie  opatrovateľskej služby v Obci Makov. 

Obec Makov poskytuje opatrovateľskú službu ako jednu z foriem sociálnych služieb na riešenie 

nepriaznivej sociálnej situácie z dôvodu ťažkého zdravotného postihnutia, nepriaznivého 

zdravotného stavu alebo z dôvodu dovŕšenia dôchodkového veku v súlade s § 41 zákona č.. 

448/2008 o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom 

podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov. 

 

Novela zákona z roku 2018 o sociálnych službách (zákon č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách 

a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) 

v znení neskorších predpisov) o. i. upravuje financovanie sociálnych služieb,  úhrady za sociálnu 

službu, zdravotnú posudkovú činnosť, sociálnu posudkovú činnosť.   

 

Výška úhrady za poskytované úkony opatrovateľskej služby je stanovená na sumu 1,20 €/1 hodina. 

V roku 2017 sme mali EON (ekonomicky oprávnené náklady)  na 1 prijímateľa opatrovateľskej 

služby vo výške 590 €. Vzhľadom na predmetné skutočnosti je navrhnuté zvýšiť výšku úhrady za 

poskytované úkony opatrovateľskej služby na sumu 1,80 € / 1 hodina.   

Pri danom zvýšení úhrady ( o sumu  0,60 €/1 hodina)  by prijímateľ opatrovateľskej služby platbou 

úhrady pokryl 50 %  EON.   

 

Vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti a zosúladenie poskytovania opatrovateľskej služby 

s platnou legislatívou a rozpočtom obce predložila Mgr. Monika Hrtúsová, sociálna pracovníčka 

obce písomný návrh  Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o poskytovaní opatrovateľskej 

služby.  

Návrh VZN  bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli Obce Makov dňa 03. 12. 2018. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 11: 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – uvedený sociálny problém s opatrovateľkami je dlho 

medializovaný, v našom štáte nie sú finančné prostriedky na opatrovanie starých ľudí. Novelizáciou 

zákona sa zvýšili mzdy opatrovateliek a v rozpočte sme navýšili na túto službu cca o 100 %  viac 

ako minulý rok. 

Doposiaľ opatrovaný platil  1,20 €  za hodinu, teraz navrhujú, aby platil 1,80 €/1 hodina. Aby sme 

mohli túto sociálnu službu poskytovať, musia si ľudia priplatiť, aby sme mohli vykryť enormné 

náklady. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – ak sa pozerá z manažérskeho uhla pohľadu, súhlasí, že treba za 

službu opatrovania úhradu zvýšiť, súhlasí aj so zvýšením za náklady o 0,60 €. Pozerá sa na to aj 

z iného pohľadu. Považuje sa za silne sociálne cítiaceho človeka a nehanbí sa to povedať. Nemyslí 

si, že je dôstojné pre starších ľudí, ak by malo dôjsť u nich k takémuto navýšeniu. Prerátal si výšku 

úhrady za opatrovanie a vychádza mu, že pri 20 dňoch a 8 hodinách denne, tak sa zo sumy 192 € 

dostaneme na sumu 288 €, čo je navýšenie o 96 € mesačne. Tieto náklady sú pre starších ľudí pri 

ich dôchodkoch dosť vysoké, keď ešte musíme myslieť na to, že musia platiť lieky, stravu 

a podobne. 

Navrhuje preto skôr kompromis – navýšenie o 0,30 €/1 hodina, nie o 0,60 €/1 hodinu. Tak, aby sa 

zobrali do úvahy aj zvyšujúce sa náklady. Rozumie tomu, že  rozpočet obce do istej miery týmto 

trpí, ale treba ísť za cenu aj toho, že jednoducho bude obec na túto službu doplácať. 
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p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – znova opakuje, že dávame z rozpočtu o 100 % viac na túto 

opatrovateľskú službu a dáva do pozornosti, že napríklad v obci Vysoká nad Kysucou túto službu 

ani nemali. Ak by táto služba bola zadarmo, bolo by v obci opatrovateliek aj 100. Keďže sa za túto 

službu platí, človek, ktorému sa u nás poskytuje táto služba, si zváži, či je schopný si za ňu priplatiť 

alebo si na opatrovanie najme napríklad susedku.  

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ -  urobil niekto pred týmto rozhodnutím 

prieskum, ako je to s poskytovaním tejto služby vlastne v okolí? 

(Mgr. Janka Petrovičová – urobila si svoj súkromný prieskum a zistila v iných obciach nasledovné  

                                          platby: Trenčianske Jastrabie – 50 % ekonomicky oprávnených nákladov,  

                                          Senica 1,30 € – 1,66 €, Klokočov a Zborov – 0,80 €, Šaľa- od1,30 €  

                                          v pracovných dňoch do 5,30 € v dňoch pracovného voľna a vo sviatok  

                                          popoludní,  Slatinské Lazy – 1,50 €,  Vysoká nad Kysucou 1,50 €. To  

                                          znamená, že v iných obciach to vychádza za hodinu v pracovných dňoch  

                                          od 0,80 € až po 5,30 € počas víkendov a sviatkov.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v roku 2019 ideme dať z rozpočtu o 50% viac, vo 

výdavkovej položke pre rok 2018 je ale uvedená suma na opatrovateľskú službu 70 000 € a pre rok 

2019 je suma 49 000 €. Od štátu dostávame sumu 39 000 €, chce túto nezrovnalosť objasniť. 

(Ing. Irena Valičková – obec dostane na obyvateľa nad 62 rokov dotáciu z podielových daní, ide  

                                      o 369 obyvateľov. Táto dotácia však nie je len na opatrovateľskú službu, ale  

                                      napríklad aj na rozvoz obedov pre dôchodcov a iné sociálne služby. Mgr.  

                                      Monika Hrtúsová navrhovala 8 opatrovateliek, , v tom prípade by mzda bola  

                                       v sume 53 126 € + mzda sociálnej pracovníčky, t. j. už 64 784 € v hrubom  

                                       + odvody vo výške 22 537 €, dostávame sa už na sumu cca 90 000 €, ďalej  

                                       treba zarátať príspevky na doplnkové dôchodkové poistenie opatrovateliek  

                                       + stravné + ochranné pomôcky + poplatky za lekárske prehliadky.  

                                       A opatrovaní zaplatia 18 816 €. Preto sa aj v rozpočte na rok 2019  ráta iba  

                                       s 3 opatrovateľkami.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ -  stále sa bavíme o tom istom, ešte raz pripomínam, že by sme  

                                  sa viac mali pozerať na ten sociálnejší aspekt, navýšenie o 0,60 € za hodinu je  

                                  veľa. Navrhuje zvýšiť výšku úhrady za poskytované úkony opatrovateľskej  

                                  služby na sumu 1,50 € / 1 hodina.) 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – zo súkromia má svoju skúsenosť spred 10 rokov.  

                                  Matka dostala rakovinu, ona bola živiteľkou 3 detí a aj napriek tomu nechala  

                                  prácu a starala sa o matku.) 

(p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – ten, kto opatrovateľskú službu naozaj potrebuje, si ju aj zaplatí,  

                                 zodpovednosť musí byť rozdelená medzi obcou a rodinou.) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – ideme navyšovať  za 8 – hodinovú starostlivosť, v zariadení  

                                pre seniorov majú starkí 24 hodinovú starostlivosť a oni koľko platia? Nechápe  

                                túto vysokú hodinovú cenu za opatrovanie doma.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce  - tam platia 250 € až 400 € mesačne + štát dáva príspevok  

                               podľa stupňa odkázanosti. Pre štát je to v domove drahšie. ) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – dnes máme 6 opatrovateliek, nie je to tak veľa, aby sme  

                               Poznali rodinnú situáciu opatrovaných, aby sme sa k tomu postavili zodpovedne.  

                               Je rozdiel ale, ak niekto žije sám, nemá blízkych príbuzných a dôchodca, ktorý  

                               má napr. deti, resp. iných príbuzných. Bolo by neľudské, kto žije sám a je  

                               odkázaný na nás, aby sme od nich chceli veľké peniaze. Stanovuje  nám zákon,  

                               že každý musí platiť rovnako?)  
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(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – v zariadení pre seniorov existuje možnosť  

                                 pohľadávky voči obci, u obce v terénnej opatrovateľskej službe však takáto  

                                 možnosť nie je) 

(Ing. Irena Valičková – podotýka, že skutočné náklady na opatrovateľku sú pre obec 590 €  

                                mesačne a v zákone je, že opatrovaný by mal platiť minimálne 50% 

                                oprávnených ekonomických nákladov.) 

(p. Róbert Gajdoš – chce sa vyjadriť ako občan, ktorý túto opatrovateľskú službu využíva pre svoju  

                                 matku. Všetci sú totiž zamestnaní, musia chodiť do práce. 

                                 Každý mesiac rodina prispieva matke 200 € na chod domácnosti, pretože jej  

                                 dôchodok je vo výške iba 320 €. Pokiaľ úhradu za opatrovateľskú službu  

                                 navýšia ako je navrhnuté, môže nastať problém nielen v ich rodine, ale aj  

                                 u ostatných opatrovaných. Možno zostanú 2 opatrovateľky, pretože starkí na  

                                 túto službu nebudú mať peniaze. Možno treba hľadať inú alternatívu, skôr by  

                                 sociálnu pracovníčku pričlenil k zariadeniu pre seniorov, kde by sociálne veci  

                                 mala na starosti jedna osoba. Alebo by sa obec mohla zapojiť do nejakého  

                                 projektu, ktorým by sa získali nejaké peniaze. Treba rozhodnúť tak, aby sa  

                                hlavne dôchodcom zdravotný stav nezhoršil.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – podľa § 2 písm. a)zákona č. 601/2003 Z. z. o životnom  

                                minime musí po zaplatení úhrady za opatrovateľskú službu prijímateľovi  

                                opatrovateľskej služby zostať mesačne z jeho príjmu najmenej 1,65- násobok   

                                sumy životného minima . Všeobecne záväzné nariadenie nám podľa tohto  

                                vlastne ani nedovoľuje ožobračiť dôchodcu.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – bavíme sa o chýbajúcich peniazoch a obec má 2 vedúce  

                                 sociálne pracovníčky na 100 % - ný úväzok, jednu v zariadení pre seniorov,  

                                 jednu na obci.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ –životné minimum naozaj musí dôchodcovi po zaplatení  

                                 úhrady zostať. Podľa návrhu nového rozpočtu vedenie obce zrejme ráta s tým,  

                                 že o opatrovateľky nebude záujem, pretože to dôchodcovia nedokážu zaplatiť.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – konzultovali tento návrh zvýšenia úhrad aj  

                                 s rodinnými príslušníkmi dôchodcov , ktorým zabezpečujeme opatrovateľskú  

                                 službu?) 

(p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – s príbuznými to zatiaľ nekonzultovali, zostavovali zatiaľ iba  

                                    rozpočet. Znova podotýka, že kto bude na to mať, si túto službu zaplatí. Ak  

                                    nie, nájde si iné možnosti opatery, aby v starobe dôstojne dožil, napr.  

                                    v zariadení pre seniorov. A možno príbuzní budú ochotní zaplatiť za  

                                    starostlivosť o ich rodičov.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ak by sa ušetril plat 1 sociálnej pracovníčky,  

                                    nemuseli by v tom prípade dôchodcovia toľko doplácať? Treba sa zamyslieť  

                                    nad tým, že teraz máme v obci postarané o 6  dôchodcov + máme  

                                    zamestnaných 5 ľudí, ktorí opatrujú, čiže je pekne postarané o 11 ľudí  

                                    z Makova. Ak urobíme tento krok veľkého navýšenia úhrad, ľudia stratia  

                                    zamestnanie a starkí, ktorí to potrebovali, nebudú mať opateru.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – práca sociálnej pracovníčky je takisto zatiaľ otvorená  

                                    otázka) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – pred rokom hovoril o návrhu denného stacionára, kde by  

                                  dôchodcovia prišli na 8 hodín a bolo by tam o nich postarané. Štát toto dotuje  

                                  sumou 180 € na osobu. Keby sa vtedy dotiahol ten stacionár do konca,  

                                  nemuseli sme teraz toto riešiť.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – koľko z opatrovaných je imobilných? 

(Ing. Irena Valičková – všetci opatrovaní sú mobilní) 
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(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – bol by nerád schválením tohto VZN, v ktorom sa  

                                  zvýši úhrada, aby sme ľudí od tejto služby odstrašili, negatívne by to  

                                  ovplyvnilo obyvateľov ) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – súhlasí s Danielom, ktorý navrhoval kompromis  

                                  a zvýšenie na 1,50 €/1 hodina, v tom prípade by sme rozpočet navýšili  

                                  o 20 000 € pre tri plánované opatrovateľky.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – sú tu dve veci, ktoré riešime, a to koľko opatrovateliek  

                                   bude mať obec zamestnaných a aká cena úhrady bude za opatrovanie za 1  

                                   hodinu. Ak to ostane po starom, čiže 1,20 €/1 hodina, môže byť potom aj 10  

                                   opatrovateliek, nesmieme však zabúdať, že nás však drží nejaký rozpočet.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ak hovoríme o štruktúre obecného úradu, akým  

                                   spôsobom chce vedenie toto riešiť v organizačnej štruktúre?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – rozmýšľajú ako ušetriť) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – šetríme, ale na nesprávnych miestach) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – opatrovateľské služby existujú vo väčšine obcí a tie  

                                    využívajú projekty Programu sociálnych inklúzií. Aj Obec Makov mala s ich  

                                    agentúrou  takýto projekt rozpracovaný, Mgr. Hrtúsová sa však rozhodla  

                                    nedodať potrebné doklady a projekt podaný nebol. Za tri roky sa naša obec  

                                    do tohto projektu nezapojila, pritom tieto projekty nie sú náročné.) 

                                    

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o poskytovaní opatrovateľskej služby. 

 

B/  S a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č.10/2018 o poskytovaní opatrovateľskej služby. 

 

C/  R u š í  

 

dňom 31. 12. 2018 VZN Obce Makov VZN č. 2/2008 o poskytovaní opatrovateľskej služby. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 1 Jozef Pavlík 

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  
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D/  S ch v a ľ u j e  

 

zvýšenie úhrady za poskytované úkony opatrovateľskej služby zo sumy 1,20 €/1 hodina 

na sumu 1,50 €/1 hodina. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina,  Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš, 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Rastislav Gajdoš 

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

 

E/  Ž i a d a 

 

od starostu obce, p. Martina Pavlíka vysvetlenie, z akého dôvodu sociálna pracovníčka obce, Mgr. 

Monika Hrtúsová, nedodala podľa tvrdení poslankyne OZ,  Mgr. Marty Slávikovej, požadované 

podklady k zapojeniu sa do projektu „Program sociálnych inklúzií“ na terénne opatrovateľské 

služby. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.24/2018 bolo prijaté. 

 

 

Za návrh, aby zvýšenie úhrady za poskytované úkony opatrovateľskej služby boli zo sumy 1,20 €/ 

1 hodina na sumu 1,80 €/1 hodina, poslanci hlasovali nasledovne: 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 0  

Proti 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Janka Petrovičová,  

Mgr. Marta Sláviková 

Zdržal sa 2 Ing. Stanislav Gašparík, Jozef Pavlík 

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica 
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12.  SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE MAKOV  

 

 

Správu o kontrolnej činnosti predložila p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce. 

 

Podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Makov na II. polrok 2018  vykonala 

nasledovnú kontrolu: 

 

Predmet kontroly:       Kontrola dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov v oblasti  

                                    stravovania a kvality podávaných jedál pripravovaných v kuchyni v zariadení  

                                    pre seniorov, ktorá zabezpečuje aj školské stravovanie 

 

Predmetom vykonanej kontroly bolo : 

1. Zostavovanie jedálnych lístkov 

2. Dodržiavanie materiálno spotrebných noriem a receptúr pre školské stravovanie 

3. Dodržiavanie odporúčaných výživových dávok 

4.  Kontrola hmotnosti porcií hotových jedál 

5.  Zásady správnej výrobnej praxe 

6.  Osobná a prevádzková hygiena 

7.  Odoberanie vzoriek jedál 

8.  Zdravotná a odborná spôsobilosť zamestnancov 

 

1. Zostavovanie jedálnych lístkov   

V súlade s prílohou č. 1 Vyhlášky MŠ SR č. 330/2009 Z. z. o zriadení školského stravovania je 

časová štruktúra jedálnych lístkov počas piatich stravovacích dní v jednozmennej prevádzke 

nasledovná : 

Jedálny lístok obsahuje : 

a/ dve hlavné mäsové jedlá 

b/ jedno hlavné jedlo so zníženou dávkou mäsa s nadstavením 

c/ dve hlavné jedlá múčne a zeleninové 

Hlavné jedlá z rýb sa podávajú pri jednozmennej prevádzke jedenkrát v týždni, zemiaky sa 

podávajú, ako príloha dva až trikrát v týždni pri jednozmennej prevádzke. 

V čase kontroly jedálny lístok zostavený  od 3.9. do 9.9.2018 bolo zistené, že nebola dodržaná 

štruktúra pre zostavovanie jedálnych lístkov v súlade s § 3 ods. 1 písm. c/ Vyhlášky MŠ SR 

č.330/2009 Z. z. o zariadení školského stravovania. 

V jedálnom lístku od 3.9.2018 do 7.10.2018 nebola ani raz zaradená ryba.  Zemiaky boli 

zaradené prevažne dvakrát týždenne, no niektorý týždeň iba raz. 

 

2.Dodržiavanie materiálno spotrebných noriem a receptúr pre školské stravovanie  

   a stravovanie klientov zariadenia pre seniorov.                                                                                                                                        

Kontrola bola zameraná na dodržiavanie materiálno- spotrebných noriem pri príprave jedál 

v školských jedálňach, dodržiavanie potravinového sortimentu a množstva normovaných druhov 

potravín, výťažnosť pokrmov a jedál po tepelnom spracovaní. Podľa § 140 ods. 4 zákona č. 

245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, školská jedáleň 

pripravuje a poskytuje jedlá podľa MSN a receptúr platných pre školské stravovanie, vydaných MŠ 

SR v roku 2011 a ich aktualizácie poslednej k 1.9.2018. 

Kontrolou bolo zistené, že normovacie hárky na prípravu jedál sú spracované elektronicky. 

Množstvo použitých potravín je nanormované správne podľa jednotlivých druhov stravníkov- deti 

materskej školy, žiaci 1. stupeň, žiaci 2. stupeň a dospelí a klienti zariadenia pre seniorov. 
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Dňa 27.8.2018 bolo nanormované v súhrnom normovacom hárku 9,91 kg jabĺk. Fyzickou 

kontrolou prevážením bolo zistené, že zo skladu bolo vydané 8,33 kg jabĺk.  Rozdiel 1,58 kg 

nebol zo skladu vydaný. 

 

3.Dodržiavanie odporúčaných výživových dávok 

Prevádzkovatelia zariadení spoločného stravovania sú povinní zabezpečovať výživovú hodnotu 

hotových pokrmov a nápojov podľa odporúčaných výživových dávok / zákon č. 355/2007 Z. z. 

o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení niektorých zákonov, § 26 ods. 

4 písm. i/. Z ŠS sú povinné na jedálnych lístkoch vyznačovať alergény v jedlách /smernica č. 

2000/13/ES EP  a Rady v znení smernice 2003/89/ES a Výnos Ministerstva pôdohospodárstva SR 

a Ministerstva zdravotníctva SR č. 118/2004-100/. 

V súlade s § 10, ods. 1 vyhl.MZ SR č. 533/2007 Z. z. o podrobnostiach o požiadavkách na 

zariadenie spoločného stravovania vychádza výživová hodnota podávaných pokrmov z obsahu 

výživových faktorov podľa odporúčaných výživových dávok podľa vekových skupín. 

Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

 

4. Kontrola hmotnosti porcií hotových jedál 

Hmotnosť hotových jedál určujú MSN a receptúry vydané MŠ SR v roku 2011. Spôsob prepočtu 

a prevažovania hotových porcií jedál je spracovaný v metodickej príručke pre školské stravovanie, 

v ktorej je uvedený postup prevažovania, ako aj povolené tolerancie v percentách. 

Povolená tolerancia je :     - 10 % - ak sa prevažuje 1 porcia 

- 6 % - ak sa prevažuje 10 porcii     

Dňa 6.9.2018 bola prevedená kontrola hmotnosti hotového jedla. 

Karbonátok s ovsenými vločkami 

   MŠ I. stupeň ZŠ II. stupeň ZŠ Dospelí stravníci 

Norma 1 porcia 

        60 g 

Norma 1 porcia 

      80 g 

Norma 1 porcia 

       95 g 

Norma 1 porcia 

      110 g 

Skutočnosť 1 porcia 

         60 g 

Skutočnosť 1 porcia 

        70 g 

Skutočnosť 1 porcia 

        90 g 

Skutočnosť 1 porcia 

         90 g 

% plnenia normy  

         100 % 

% plnenia normy   

          87,5 %          

      % plnenia normy       

          94,7 %  

   % plnenia normy       

         81,8 % 

Rozdiel v %       0                     -    12,5 %      -      5,3 %    -     18,2 % 

Norma na 10 porcii  

         600 g 

Norma na 10 porcii 

         800 g 

Norma na 10 porcii 

           950 g 

Norma na 10 porcii 

         1100 g 

Skutočnosť 10 porcii 

          540 g 

Skutočnosť 10 porcii 

         700 g 

Skutočnosť 10 porcii 

            860 g 

Skutočnosť 10 porcii  

             980 g 

% plnenia normy 

           90 %  

  % plnenia normy 

          87,5 %       

% plnenia normy 

         90,5 % 

% plnenia normy 

             89 % 

Rozdiel v %  -  10% Rozdiel v  %  - 

12,5% 

 

Rozdiel v %  -  9,5 

% 

          

 Rozdiel v %  -  

11% 

              

 
Z prehľadu uvedeného v tabuľke je zistené, že povolená tolerancia pri prevažovaní 1 porcie je 

prekročená : 

U žiakov 1. stupňa          o 2,5 % 

U dospelých                     o 8,2 % 

Z prehľadu uvedeného v tabuľke je zistené, že povolená tolerancia pri prevažovaní 10 porcii 

je prekročená : 

U detí v MŠ                    o 4 %                                         
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Žiaci I. stupeň                o 6,5 % 

Žiaci II. Stupeň              o 3,5 % 

Dospelí stravníci            o 5 % 

 

5. Kontrola kvality stravy 

Kontrola kvality stravy je zameraná na zmyslové hodnotenie jedla, farba, vôňa a na hodnotenie 

kvality stravy po stránke dodržania MSN – charakteristická chuť jednotlivých druhov jedál, správne 

dochutenie pokrmov a v neposlednom rade úprava pokrmu na tanieri – servírovanie jedla, teplota 

jedla pri jeho podávaní. Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

 

6.  HACCP – zásady správnej výrobnej praxe / kontrola krížovej kontaminácie, správne 

skladovanie potravín, dodržiavanie teploty pri výdaji jedál, prevádzkovej teploty v skladoch,  

dodržiavanie osobnej hygieny pri výdaji jedál a pod./ V súlade s § 26, ods. 4 písm. c/ zákona MZ 

SR č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. 

V zmysle § 26 ods. 4 písm. j/ zákona č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného 

zdravia a o zmene a doplnení niektorých zákonov je povinnosťou „ prevádzkovateľa zariadenia 

spoločného stravovania zabezpečiť pred výdajom stravy odber vzoriek pripravovaných hotových 

pokrmov. Podmienky odoberania vzoriek hotových pokrmov sú ustanovené v § 11 Vyhlášky č. 

533/2007 Z. z. o podrobnostiach o požiadavkách na zariadenie spoločného stravovania. Vzorky 

hotových pokrmov sú uchovávané  v chladničke pri teplote 2 -6 C počas 48 hodín. 

Dňa  27.8.2018 bolo kontrolou zistené, že dňa 25.8.2018 a 26.8.2018 neboli vzorky hotových 

jedál odobraté. Nebol dodržaný § 26 ods. 4 písm. j/ zákona č. 355/2007 Z. z. o ochrane, 

podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

7. Tovary po garančnej lehote 

Tovary – potraviny musia byť   označené takým spôsobom, aby spotrebiteľ nemohol byť uvedený 

do omylu v súvislosti s dátumom ich spotreby /Potravinový kódex/. Po dátume najneskoršej 

spotreby nesmú byť potraviny používané na prípravu stravy. Evidovanie tovaru po garančnej lehote 

v sklade potravín sa posudzuje ako porušenie pracovných povinností. 

Kontrolou bolo zistené, že dňa 28.8.2018 sa v sklade potravín nachádzalo 6,5 kg masla. Z toho 

1,75 kg masla bolo po záruke.  

 

8.  Osobná a prevádzková hygiena 

Kontrola bola zameraná na dodržiavanie zásad osobnej hygieny, čistotu v prevádzkových 

a skladových priestoroch, vybavenie kuchyne a školskej výdajne čiernym riadom, bielym riadom, 

technologickým zariadením a pod. Kontroly prevádzkovej hygieny boli zamerané hlavne na 

maľovky, zabránenie vnikaniu hmyzu do výrobných priestorov formou osadenia ochranných sietí 

na okná, vybavenie skladov a chladničiek teplomermi – predpísané teploty, dodržiavanie § 26, 

ods.4 písm. k/ a l/ zákona č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Kontrola úpravy pracovníkov na pracovisku. Zamestnanci sú povinní pri výkone svojho povolania / 

kuchár, prevádzková pracovníčka v kuchyni /, používať predpísané osobné ochranné pomôcky, 

zamestnávateľ je povinný poskytnúť zamestnancovi predpísané pracovné oblečenie. 

 

9. Nakladenie s biologicky rozložiteľným kuchynským odpadom 

Podľa zákona č. 79/2015 z 15.3.2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

má prevádzkovateľ kuchyne povinnosť zaviesť a zabezpečovať vykonávanie triedeného zberu pre 

biologicky rozložiteľný kuchynský odpad, ktorého je pôvodcom § 83 ods. 2 zákona o odpadoch. Je 

povinný správne zaradiť odpad poľa katalógu odpadov, viesť a uchovávať evidenciu o druhoch 
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a množstve  odpadov  a nakladaní s nimi. Kuchyňa v zariadení pre seniorov má uzatvorenú zmluvu 

s DF Družstvo, s. r. o. Bytča na odber biologického odpadu 3x týždenne za cenu 10 EUR za mesiac. 

Taktiež na odber použitého potravinárskeho oleja za cenu 0,30 EUR. 

 

10. Inventúra skladových zásob  potravín kuchyne 

Inventúra je konkrétna činnosť, ktorou sa fyzicky podľa dokladov zisťuje skutočný stav majetku 

k určitému časovému okamihu. Dňa  28.8.2018 bola vykonaná inventúra skladových zásob kuchyne 

v zariadení pre seniorov s celkovým počtom položiek 124 v hodnote    3 569,97 €. 

 

Zoznam položiek u ktorých bol zistený rozdiel medzi evidovaným stavom a skutočným stavom. 

 

Názov potraviny Inventúrny stav Skutočnosť 

Bravčové karé       0 kg           1,76 kg 

Bravčové pliecko       5,95 kg           5,00 kg 

Cukor vanilkový       1,73 kg           2,- kg 

Fazuľa suchá       9,42 kg         10,55 kg 

Jogurt biely       2,97 kg           3,15 kg 

Keksy 40 g       258   ks          246  ks 

Údené mäso b.k.        1,18 kg            1,63 kg 

Zeler       2,51 kg          2,21 kg                                          

Zmes na opekanie       8,00 kg          9,16 kg 

 
Základnou požiadavkou  a úlohou v školskom stravovaní je zachovať výrobu jedál a nápojov 

z čerstvých surovín, používať potravinové komodity najvyššej kvality s vysledovateľnosťou pôvodu 

a s možnosťou využitia náhradných potravinových komodít.  

 

Mäso  a mäsové výrobky.                                                                                                                       

Preferovať nákup mäsa so zvýšenou úrovňou kontroly, preukázanou certifikátmi kvality pre 

bezpečnosť potravín ako sú napr.  ISO, IFS, BRC  alebo udelenou značkou kvality SK , ktorá má 

v systéme intenzívnejšiu kontrolu autorizovanou kontrolnou inštitúciou. 

 

 

Požiadavky na bravčové a hovädzie mäso 

Nakupovať čerstvé, nie mrazené ani rozmrazené mäso a vyžadovať dodávku v lehote, v ktorej 

z doby spotreby vyznačenej na dodanom tovare neuplynula viac ako jedna tretina. Kuchyňa 

v zariadení pre seniorov v ktorej sa pripravuje aj strava pre školské stravovanie je prevažne 

zásobovaná bravčovým, hovädzím mäsom a výrobkami z neho  firmou HAMSAL s.r.o. Čadca, 

ktorá vlastní značku kvality -ZDRAVÉ POTRAVINY  SK 5024 ES. Kontrolou bolo zisťované 

splnenie požiadavok na bravčové a hovädzie mäso a výrobkov z nich – neboli zistené nedostatky. 

 

Požiadavky na hydinové mäso 

Nakupovať čerstvé mäso, nezamieňať mäso za mäsové prípravky /výrobky bez prívlastkov 

krehčené, šťavnaté, solené, do ktorých sú pridávané ďalšie ingrediencie/ a vyžadovať dodávku 

v lehote, v ktorej z doby spotreby vyznačenej na dodanom tovare neuplynula viac ako jedna tretina. 

Dodávateľom hydinového mäsa je firma NORDFFOD  s .r. o.  Ružomberok, ktorý dodáva 

hydinové mäso s označením HYZA. 
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Mlieko a mliečne výrobky 

Preferovať nákup mlieka a mliečnych výrobkov so zvýšenou úrovňou kontroly, preukázanou 

certifikátmi kvality pre bezpečnosť potravín, alebo udelenou značkou kvality SK na produkt, 

prípadne  podobnou značkou, ktorá má v systéme intenzívnejšiu kontrolu autorizovanou kontrolnou 

inštitúciou.  Preferovať pasterizované a vysoko pasterizované mlieko, vyžadovať dodávku v lehote, 

v ktorej z doby spotreby vyznačenej na dodanom tovare neuplynula viac ako 1/5 s maximálnym 

obsahom tuku 1,5%. Preferovať syry s obsahom soli nižším ako         2,5 g /100 g výrobku bez 

rastlinných tukov, farbív, konzervačných látok a iných prísad. Jogurty a kyslomliečne výrobky 

s obsahom mliečnych baktérii probiotického charakteru, bez zahusťovadiel, syntetických farbív, 

aróm a konzervačných látok. Tento druh komodity dodáva firma NORDFOOD s. r. o. Ružomberok. 

Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

 

Mlynské a pekárenské výrobky 

Preferovať celozrnný  chlieb a pečivo s obsahom soli nižším ako 1,8 g /100 g výrobku, podávať 

čerstvý chlieb bez posýpky soľou na povrchu, obmedziť podávanie mrazených pekárenských 

výrobkov s vysokým obsahom tukov určených na dopekanie, bez obsahu konzervačných látok, 

syntetických farbív a dochucovadiel a prihliadať na vzdialenosť od miesta dodania. Vyžadovať 

dodávku v lehote, v ktorej z doby spotreby vyznačenej na dodanom tovare neuplynula viac ako 

polovica. Dodávateľom mlynských a pekárenských výrobkov je firma Martin Fujko- Pekáreň 

Štiavnik. Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

 

Vajcia 

Nakupovať iba vajcia pochádzajúce zo schválených a kontrolovaných chovov s úradne overeným 

rozhodnutím o schválení farmy pre chov nosníc vydané Štátnou veterinárnou a potravinovou 

správou SR.  

 

Vyžadovať doloženie  úradne overených dokladov o schválení prevádzkarne ako bitúnok,  

hydinový bitúnok vydané Štátnou veterinárnou a potravinovou správou SR. Pokiaľ výrobca 

nedisponuje vlastným  bitúnkom, je potrebné dodať úradné overené rozhodnutie o schválení 

prevádzkarne, čestné prehlásenie dodávateľa, že bude dodávať iba tovar od výrobcu, od ktorého 

dodal rozhodnutie o schválení prevádzky a kópie udelených platných certifikátov bezpečnosti 

potravín / IFS, BRC, ISO 14000 atď alebo Značky kvality SK alebo podobnej značky, ktorá má 

v systéme intenzívnejšiu kontrolu autorizovanou kontrolnou inštitúciou. Kontrolu bolo zistené, že 

niektoré vyššie vymenované doklady   neboli aktuálne napr. firma HYZA na kópii predloženého 

certifikátu IFS a BRC  mala koniec platnosti certifikátu v roku 2017. 

Opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov 

1. Nanormované množstvo surovín podľa MSN vydať zo skladu vo váhe a množstve podľa  

      normovacieho hárku 

2. Pri zostavovaní jedálnych lístkov dodržiavať vyhlášku MŠ SR č. 330/2009 časovú štruktúru 

jedálnych lístkov -zaradenie rýb do jedálneho lístka 

3. Zabezpečiť dodržiavanie hmotnosti porcií hotových jedál podľa  materiálno spotrebných  

noriem 

   4.  Dodržiavať § 26 ods. 4 písm .j/ zákona č. 355/2007 Z. z. a Vyhlášky § 11   č. 533/ 2007  

         odoberať vzorky hotových pokrmov a uchovávať ich v chladničke počas 48 hodín 

   5.  Kontrolovať všetky potraviny pri príjme na sklad aj počas ich skladovania aby neboli po  

záruke trvanlivosti. 

   6.  Správnym normovaním surovín podľa MSN, správnym výdajom surovín čo do množstva tak  

        do druhu potravín zabezpečiť, aby inventúrny stav súhlasil so skutočným stavom. 

   7.  Zabezpečiť aktuálnosť a kompletnosť platných certifikátov alebo udelených značiek kvality od       

        všetkých aktuálnych dodávateľov potravín do kuchyne v zariadení pre seniorov  
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 12: 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – akú metodiku školského stravovania používame? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – presne pre školské stravovanie, kde sa hovorí aj  

                                                                             o tolerancii) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – koľkokrát bola kontrolórka pri vážení? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – pri vážení bola viackrát, dvakrát bola v zariadení  

                                                                            pre seniorov, jedenkrát vo výdajnej školskej jedálni.  

                                                                            Pokiaľ ide o kvalitu stravy, v školskej skupine  

                                                                            potvrdili údajné zlepšenie oproti minulosti.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – do budúcna apeluje na problém pitia dosť veľkého  

                                                                množstva cukru v materskej škole. Takisto by sme sa mali  

                                                                vyhýbať aj potravinám obsahujúce éčka) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – existuje stravovacia komisia, v ktorej je aj on členom, vie o tom, 

že sa kalórie prepočítavajú. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – pokiaľ ide o stravu v škole, že deti všetko nezjedia, 

v tomto vidí problém u rodičov, ktorí im dávajú peniaze na zakúpenie desiaty. Deti si radšej kúpia 

chipsy, colu, energetické nápoje, hoci im neustále vysvetľujú o škodlivosti týchto nápojov, týmto sa 

zasýtia a potom im vraj nechutí obed. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v správe je uvedené, že prevážením chýbalo 1,5 kg jabĺk. 

Nebola náhodou nadnesená váha? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – kontrola bola oznámená, v ZpS vedeli, že príde na  

                                                                 kontrolu, aj napriek tomu váha nesedela.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e     n a   v e d o m i e 

 

informatívnu správu o výsledkoch hlavnej kontrolórky Obce Makov za mesiace  november - 

december 2018. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.25/2018 bolo prijaté. 

 

 

13.   STANOVISKO HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE K NÁVRHU ROZPOČTU OBCE  

MAKOV  PRE  ROK 2019 

 

Písomné stanovisko k návrhu rozpočtu obce pre rok 2019 vypracovala hlavná kontrolórka obce, p. 

Elena Trebulová v zmysle  § 18 f, ods. 1 písm. c/ zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov. 

 

Stanovisko vychádza z posudzovania rozpočtu vo vzťahu k príslušným zákonom a vlastným 

zásadám pri zostavovaní a spracovaní údajov pre zostavovanie rozpočtu. 

Stanovisko  spracovala na základe  predloženého návrhu rozpočtu Obce Makov na rok 2019 a na 

základe predloženého viacročného rozpočtu na roky 2020 – 2021. Pri zostavovaní návrhu rozpočtu 

obce ekonomický odbor obecného úradu vychádzal z aktuálnej prognózy makroekonomického 

vývoja a vývoja daňových príjmov ako aj z monitoringu rozpočtového hospodárenia obce. 

Obec zostavila prebytkový návrh rozpočtu pre rok 2019 v sume 93,-€.  Bežný rozpočet je 

navrhovaný ako  prebytkový vo výške 30 325,-€. Kapitálový rozpočet je rozpočtovaný so 

schodkom 135 502,-€. Schodok kapitálového rozpočtu je krytý prebytkom  bežného rozpočtu          

a  finančných operácií .   Viacročný rozpočet na roky 2020 – 2021 sa v súlade s § 10 ods. 3 až 7 

zákona č. 583/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vnútorne člení na : 

 a/ bežné príjmy a bežné výdavky / bežný rozpočet/ 

 b/ kapitálové príjmy a kapitálové výdavky /kapitálový rozpočet/ 

 c/ finančné operácie. 

 

 

Tab.č.1 : Rozpočet príjmov a výdavkov  

 

Príjmy bežného rozpočtu 1 950 654 

Výdavky bežného rozpočtu 1 920 329 

PREBYTOK - 30 325 

 

Príjmy kapitálového rozpočtu 71 000 

Výdavky kapitálového rozpočtu 206 502 

SHODOK -135 502 

 

Príjmové finančné operácie 118 800 

Výdavkové finančné operácie 13 530 
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PREBYTOK + 105 270 

 

Príjmy celkom 2 140 454 

Výdavky celkom 2 140 361 

PREBYTOK 93 

 

Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, nariadením  vlády č. 668/2004 Z .z. o rozdeľovaní a poukazovaní výnosu 

dane z príjmov územnej samospráve, zákonom  č. 523/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zákonom 

č. 583/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov. Zohľadňuje aj ustanovenia zákona č. 564/2004 Z .z. 

o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov a zákona č. 597/2003 Z .z. o financovaní základných škôl, 

stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov a ostatné súvisiace právne 

normy, so zákonom č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov.   Návrh rozpočtu je v zmysle 

opatrenia Ministerstva financií SR č. MF/010175/2004 z 8. Decembra 2004 a jeho doplnkov, 

ktorým sa ustanovuje druhová organizačná a ekonomická klasifikácia rozpočtovej klasifikácie. 

 

Dodržanie informačnej povinnosti zo strany Obce Makov 

Návrh rozpočtu bol v zákonom stanovenej lehote, v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z .n. p., zverejnený na úradnej tabuli Obce Makov dňa 03.12.2018, na 

webovej stránke  Obce Makov dňa 03.12.2018, t. j. viac ako 15 dní pred jeho schválením. 

 

Metodická správnosť predloženého návrhu rozpočtu 

Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s Metodickým pokynom Ministerstva financií SR, ktorým  

bol vydaný praktický a konkrétny manuál pre tvorbu programových štruktúr na úrovni miestnej 

a regionálnej samosprávy. Je vypracovaný na trojročné obdobie. Pre rok 2019 až 2021 vydalo 

Ministerstvo financií výnosom číslo MF/010302/2018-411 manuál – „Príručka na zostavenie 

návrhu rozpočtu verejnej správy na roky 2019 až 2021“. Metodiku tvorby rozpočtu usmerňuje časť 

9 predmetného výnosu „Rozpočty obcí, vyšších územných celkov a dopravných podnikov.“ 

Podľa uvedeného obce, vyššie územné celky a dopravné podniky sú povinné poskytovať 

ministerstvu financií potrebné údaje o svojom hospodárení   na účely zostavenia návrhu rozpočtu 

verejnej správy, návrhu štátneho záverečného účtu a návrhu súhrnnej výročnej  správy   Slovenskej 

republiky. Údaje na účely zostavenia návrhu rozpočtu verejnej správy poskytujú prostredníctvom 

rozpočtového informačného systému  pre samosprávu /ďalej len RISSAM rozpočet/ v správe 

ministerstva financií. 

Obec a vyšší územný celok sú povinní poskytovať do RISSAM rozpočet údaje o schválenom 

rozpočte na príslušný rozpočtový rok a rozpočtov na nasledujúce roky viacročného rozpočtu 

najneskôr do 20 kalendárnych dní odo dňa schválenia rozpočtu orgánom obce alebo orgánom 

vyššieho územného celku, príslušným podľa osobitných predpisov. Ak je rozpočet obce alebo 

rozpočet vyššieho územného celku na nasledujúci rozpočtový rok schválený do 31. decembra 

bežného roka, obec a vyšší územný celok poskytujú údaje schváleného rozpočtu, v členení 

minimálne na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie, najneskôr 

do 10. januára nasledujúceho rozpočtového roka a schválený rozpočet na príslušný rozpočtový rok 

a rozpočty na nasledujúce roky viacročného rozpočtu najneskôr do 31. januára nasledujúceho 

rozpočtového roka, pričom počas rozpočtového provizória obec a vyšší územný celok poskytujú 

v tomto rozsahu a termínoch údaje schváleného rozpočtu predchádzajúceho rozpočtového roka. 
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Návrh zostaveného  rozpočtu na rok 2019 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia rozpočtu stanovenú v 

§ 10 ods. 7 zákona č. 583/2004 Z .z.  o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, a to povinné 

zostavenie bežného rozpočtu ako vyrovnaného, alebo prebytkového. 

                                                                                                                                                                                                

Návrh rozpočtu bol spracovaný podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s Opatrením MF SR č. 

MF/010175/2004-42 uverejnenom vo Finančnom  spravodajcovi č. 14/2004, ktorým sa ustanovuje 

druhová, organizačná a ekonomická klasifikácia rozpočtovej klasifikácie v z .n .p., ktorá je záväzná 

pri zostavovaní rozpočtov územnej samosprávy a vyhláškou Štatistického úradu č. 247/2014, ktorou 

sa vydáva štatistická klasifikácia výdavkov verejnej správy. 

 

Tvorba návrhu rozpočtu 

Rozpočet obce je stanovený v zmysle § 4 – Rozpočet verejnej správy, odst. 6  „Súčasťou rozpočtu 

verejnej správy je aj schválený rozpočet verejnej správy na bežný rozpočtový rok, údaje 

o očakávanej skutočnosti bežného rozpočtového roka a údaje o skutočnom plnení rozpočtu verejnej 

správy za predchádzajúce dva rozpočtové roky“ zákona č. 523/2004 o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Rozpočet obce pre príslušný rok je záväzný, rozpočty na následne dva roky majú len orientačný 

charakter a ich ukazovatele budú v ďalších rokoch spresňované. 

Ale rozpočet je otvorený dokument, ktorý v priebehu rozpočtového roka je možné na základe 

vývoja tvorby verejných zdrojov zákonným spôsobom aktualizovať.  V návrhu rozpočtu sú 

zapracované transfery na prenesený výkon štátnej správy a transfery na vzdelávanie, ktoré je 

zabezpečené z dvoch zdrojov. Financovanie originálnych kompetencií sa  zabezpečuje transferom 

z rozpočtu obce a financovanie prenesených kompetencií transferom zo  štátneho rozpočtu. Transfer 

prostriedkov na školy bude potrebné upraviť  v  I. polroku 2019 na základe schváleného rozpisu pre 

jednotlivé obce  SR, vykonaného Ministerstvom školstva na rok 2019. 

 

A. ROZPOČET PRÍJMOV   

A.1. Bežné príjmy: 

Najdôležitejším  bežným príjmom je výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve 

v zmysle zákona č. 564/2004 z príjmov fyzických osôb. Tento druh príjmu pre rok 2019 je 

rozpočtovaný vo výške  644 000 € . Podiel výšky sa odvíja od objemu vybranej dane z príjmov 

fyzických osôb, prerozdeľovanej na obce podľa kritérií v zmysle nariadenia vlády o rozdeľovaní 

výnosu dane z príjmov územnej samospráve. Situácia v zamestnanosti v roku 2018 vytvára 

priaznivý predpoklad  naplnenia plánovanej príjmovej položky. 

Ďalšie príjmy bežného rozpočtu tvorí daň z nehnuteľnosti, ktorá je rozpočtovaná vo výške 106 

320,-€ podľa prepočtov schváleného VZN č. 6/2015 o miestnych daniach v Obci Makov, ktoré 

nadobudlo účinnosť od 1.1.2016, v zmysle ktorého sa bude daň z nehnuteľnosti pre rok 2019 

vyrubovať. Pri tomto druhu dane nedošlo k navýšeniu rozpočtu oproti roku 2018. 

Miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa v zmysle zákona č. 582/2004 

Z. z. o miestnych daniach a poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady v znení neskorších 

predpisov sa  platí za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktoré vznikajú na území Obce 

Makov. V roku 2015 bolo schválené VZN č. 7/2015 o miestnych poplatkoch v Obci Makov, ktoré 

nadobudlo účinnosť od 1.1.2016. Rozpočet pre tento druh poplatku  ostal na úrovni roku 2018. 

Ostatné položky daňových príjmov ostali na úrovni minulého roka nedošlo k podstatným zmenám 

pri ich znížení alebo navýšení. 

Nedaňové príjmy narástli oproti roku 2018 o 17,1 %.    Navýšenie nedaňových príjmov nastalo 

v  položke 2.1.  Príjmy z prenajatých  pozemkov , v položke 2.11. – príjem za zdravotné úkony 

v ZPS Makov od zdravotných poisťovni a v položke 2.9. Poplatky  za opatrovateľské služby v byte 
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občana . Ostatné  položky nedaňových príjmov ostali rozpočtované pre rok 2019 bez podstatných 

zmien.  

 

A. 2. Kapitálové príjmy 

Kapitálové príjmy pre rok 2019 sú rozpočtované vo výške  71 000,-€ a budú dosiahnuté pri 

majetkovo-právnom  vysporiadaní pozemkov v lokalite Makov - Čierne   - u Beloni, ktoré sú 

vlastníctvom Obce Makov. 

                                                                                                                                                                         

ROZPOČET VÝDAVKOV 

Programy: 

1 – Plánovanie, manažment a kontrola                                                                                                                

2 -  Služby vykonávané obcou pre SR                                                                                                                                       

3 -  Služby občanom                                                                                                                                                                 

4 -  Bezpečnosť                                                                                                                                                                      

5. - Pozemné komunikácie                                                                                                                                                                    

6. – Vzdelávanie                                                                                                                                                                     

7. -  Kultúra, propagácia                                                                                                                                                            

8. -  Prostredie pre život                                                                                                                                                                    

9. -  Bývanie                                                                                                                                                                           

10. –Sociálne a zdravotné služby                                                                                                                                                  

11. –Administratíva, správa a údržba obce                                                                                                                                     

12. –Podpora všeobecne prospešných služieb 

Výdavková časť rozpočtu na rok 2019 je zostavená z 12 programov, každý z nich sa delí na 

podprogramy, ktoré slúžia k plneniu zámeru jednotlivých programov a z ktorých niektoré sú 

členené na prvky. 

 

V návrhu rozpočtu obce na rok 2019 sú výdavky rozpočtované v celkovej výške  2 126 831,-€.  

 

Prehľad rozpočtovaných výdavkov podľa programov je uvedený v nasledujúcej tabuľke : 

Program Názov programu Suma v € Podiel v 

% 

     1 Plánovanie, manažment a kontrola    80 392    3,78  

     2     Služby vykonávané obcou pre SR    13 184     0.62 

     3 Služby občanom    73 490     3,46 

     4 Bezpečnosť    73 150      3,44  

     5 Pozemné komunikácie    73 047      3,43 

     6  Vzdelávanie   673 922     31,69 

     7 Kultúra, propagácia    126 896        5,97 

     8  Prostredie pre život      72 583        3,41 

     9  Bývanie      49 230         2,31 

    10  Sociálne a zdravotné služby      639 374       30,06 

     11   Administratíva, správa a údržba obce      233 763       11,00 

     12 Podpora všeobecne prospešných služieb         17 800          0,83 

 Návrh rozpočtu výdavkov v programovej 

štruktúre na rok 2019 

   2 126 831              100 

 

Bežné výdavky obce rozpočtované vo výške 1 920 329,- € sú naplánované na zabezpečenie 

základných samosprávnych kompetencií v oblasti výkonu miestnej verejnej správy podľa zákona  

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a to menovite na všeobecné verejné služby, správa obce, 
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požiarna ochrana, ochrana životného prostredia, vývoz a zneškodňovanie komunálneho odpadu, 

bývanie a občianska vybavenosť, údržba verejnej zelene, verejného osvetlenia, miestneho rozhlasu, 

údržba miestnych komunikácií, šport, kultúra,  výdavky na školstvo pre ZŠ s MŠ v Makove. 

V ďalšom na sociálne zabezpečenie, propagáciu obce, prevádzku a údržbu budov v správe obce, 

poistenie majetku obce,  údržba cintorína a domu smútku. 

Návrh rozpočtu zabezpečuje výdavky na prenesený výkon štátnej správy a to na úseku pozemných 

komunikácií, matričnej činnosti, zabezpečovanie výkonov registra obyvateľov, sociálnej pomoci, 

stavebného poriadku, starostlivosti o životné prostredie a štátneho školstva. 

Vo výdavkovej časti sú zahrnuté aj dotácie z rozpočtu obce vo verejnom záujme, ktoré obec 

poskytuje zo svojho rozpočtu športovým a kultúrnym klubom a občianskym združeniam v obci. Ide 

o dotácie, ktoré obec poskytuje za podmienok ustanovených VZN obce na podporu športu, kultúry, 

seniorov a detí v obci. 

Výdavkové finančné operácie sú rozpočtované vo výške 13 530,-€, ktoré predstavujú úhrady 

splátok úveru Bytový dom Čierne 17 a splátky ŠFRB  pre bytový dom Štandard 210. 

Kapitálové výdavky sú rozpočtované vo výške celkom 206 502,- €. Z toho   5000,- € na 

vypracovanie projektu na urnový háj, rekonštrukcia hasičskej zbrojnice vo výške 48 000,-€ kde 

30 000,-€ je dotácia od Ministerstva vnútra SR, ktorá bola obci zaslaná už v roku 2018 a preto je 

rozpočtovaná v príjmových finančných operáciách. 20 000,- € na preasfaltovanie komunikácií, 

projektová dokumentácia na chodník a vysporiadanie pozemkov pod miestnymi komunikáciami.  

Pre Základnú školu v Makove je rozpočtovaná suma 22 347,-€ na kapitálové výdavky podľa 

rozhodnutia vedenia ZŠ. Na rekonštrukciu vstupných priestorov do domu kultúry je rozpočtovaná 

čiastka 30 000,- €. Kapitálové výdavky na projekt WI-FI pre Teba 11 600,-€ s dotáciou od štátu 

11 000,- €.  Na vybavenie detského ihriska je rozpočtovaná čiastka 3 000,- € a na rekonštrukciu 

verejného osvetlenia čiastka 10 000,-€. Na zateplenie  prvého podlažia bytového domu Čierne 17 je 

plánovaná čiastka 10 000,- €. Ďalšie kapitálové výdavky sú 4 000,- € na prístrešok na KUKA 

nádoby pri bytovom dome Štandard 210 a 8 500,-€na projekty a robot na krájanie pre zariadenie pre 

seniorov. Čiastka 6 500,- €. A posledná časť z balíka rozpočtovaných kapitálových výdavkov sú 

čiastky 1500,- € na projektovú dokumentáciu rekonštrukcie elektroinštalácie budovy Zdravotného 

strediska Makov č. 211, vchodové dvere v sume 2 000,-€a na bezbariérový vstup do budovy ZS 

3000,- €, na projektové dokumentácie  v budove obecného úradu 20 000,-€. 

 

ROZPOČET VÝDAVKOV 

 
    Vývoj výdavkovej časti rozpočtu obce Makov za roky 2013 -2021 v € 

Rok Rozpočet výdavkov celkom Skutočnosť čerpania výdavkov 

2013 2 116 171 1 730 138               t.j. 81,76% 

2014 2 740 478 1 674 228                t.j.  61,09% 

2015 2 582 488  2 653 124               t.j.  102,73 % 

2016 1 842 280 1 682 834,10           t.j.   91,34% 

2017 1 714 827 1 996 510,68           t.j.   116,42 % 

2018 2 210 923 K  31.10.2018      1 224 206,80  bez 

ZŠ 

2019  2 140 361  

2020  2 161 517  

2021  2 142 604  
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BEŽNÉ VÝDAVKY 

Vývoj bežných výdavkov spolu za roky 2013 -2021 v € 

Rok Rozpočet bežných výdavkov Skutočnosť čerpania výdavkov 

2013 1 431 722   1 437 406             t.j.  100,39% 

2014 1 477 373   1 373 084              t.j.    92,94% 

2015 1 543 533    1 528 851,56        t.j.    99,04 % 

2016 1 527 510     1 450 321,330      t.j. 98,40 % 

2017 1 473 837     1 757 410,84        t.j. 119 24 % 

2018 1 725 642      K 31.10.2018    842 065,94  bez 

ZŠ 

2019 1 920 329  

2020 1 926  727  

2021 1 924 814  

 

Výdavková časť rozpočtu je spracovaná v zmysle platnej legislatívy na jednotlivé programy, 

podprogramy a aktivity začlenené do podprogramov. 

 

 

KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY 

Vývoj kapitálových výdavkov za roky 2013 – 2021 v € 

rok Rozpočet kapitálových výdavkov Skutočnosť čerpania výdavkov 

2013 639 949   275 190         t.j. 43 % 

2014 999 248   243  727          t.j. 24,39 % 

2015 806 905    562 136,78    t.j. 69,66 % 

2016  287 420     204 334,09    t.j. 71,09 % 

2017 212 300     210 627,59    t.j. 99,21 % 

2018 467 417     K 31.10.2018    366 183,61 bez 

ZŠ 

2019 206 502  

2020 211 300  

2021 204 300  

 

FINANČNÉ OPERÁCIE 

Vývoj výdavkov na finančné operácie za roky 2013 – 2021 v € 

rok Rozpočet finančných operácii Skutočnosť čerpania 

2013  44 500 17 542           t.j. 39,42 % 

2014 263 857 57 417           t.j.       21,76 % 

2015 232 050 562 136         t.j.     242, 24 % 

2016   27 350  28 178,68     t.j.  103,02 % 

2017   28 690  28 472,25     t.j.     99,24 % 

2018    17 864 k 31.10.2018      15 957,25  bez ZŠ 

2019    13 530  

2020    13 490  

2021    13 490  

 

Vo výdavkovej časti finančných operácií sú rozpočtované  splátky istiny z nesplatených úverov    

na splátky úverov, ktoré boli prijaté zo ŠFRB na výstavbu nájomných bytových domov so 

splatnosťou 30 rokov. 
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Záver: 

Návrh rozpočtu obce Makov na rok 2019 a návrh viacročného rozpočtu na roky 2020 – 2021 je 

spracovaný v súlade so všeobecne záväznými predpismi a zákonmi SR. 

1. Návrh rozpočtu bežných a kapitálových príjmov a výdavkov na rok 2019 zodpovedá  

    príslušným predpisom, je zostavený podľa predpísanej rozpočtovej klasifikácie a spĺňa    

    predpísanú štruktúru. 

2. Návrh rozpočtu bežných príjmov a výdavkov je spracovaný pre obdobie 2019 až 2021. 

3. Návrh rozpočtu bol zverejnený na pripomienkovanie zákonom stanoveným spôsobom. 

 

Na základe uvedených skutočností   hlavná kontrolórka obce o d p o r ú č a  obecnému 

zastupiteľstvu zobrať na vedomie návrh rozpočtu Obce Makov a zriadených rozpočtových 

organizácií na roky 2020, 2021 a schváliť návrh  rozpočtu Obce Makov a zriadených rozpočtových 

organizácií na rok 2019 . 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 13: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – kapitálové príjmy pre rok 2019 sú rozpočtované vo výške 

71 000 € a majú byť dosiahnuté za odpredaj pozemkov v lokalite Makov- Čierne- Belone. Nie je tá 

výška príjmu vysoká? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – je tam zahrnutý príjem z obecného lesa  

                                                                             a z odpredaja pozemkov.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nakoľko v obci prebehli pozemkové úpravy a veľa pozemkov je  

                                                                             vo vlastníctve obce, predpokladajú, že ľudia budú  

                                                                             mať záujem o majetkoprávne vysporiadania.) 

 

 Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v kapitálových výdavkoch je rozpočet vo výške 5 000 € na 

projektovú dokumentáciu urnového hája, pokiaľ myslia iba projekt, zdá sa mu táto suma vysoká. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – dali do rozpočtu sumu 5 000 €, ale projektová  

                                                                   dokumentácia bude stáť možno iba 1 000 €,  

                                                                    k vypracovaniu projektu oslovia Tomáša Perďocha.  

                                                                    Zvyšok chcú preinvestovať na cintoríne, napr. na  

                                                                    osvetlenie, resp. iné.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – pokiaľ vie, projektová dokumentácia na  

                                                                    urnový háj je už spracovaná dávno, prečo ju iba  

                                                                    nepoužijeme?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – pretože sa s ním nestotožňujeme) 

(Ing. Irena Valičková, rozpočtárka a účtovníčka obce – upozorňuje, že do 10.01.2019 musí na  

                                                                     ministerstvo rozpočet rozpísať položkovite, musí teda  

                                                                     vedieť sumy za jednotlivé položky, iné je projektová  

                                                                     dokumentácia a iné sú ostatné investície.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – rekonštrukcia a projektová dokumentácia sú dve  

                                                                    jednotlivé a rôzne položky, malo to byť rozpísané) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – vie, že na obci je v minulosti spracovaný projekt na urnový háj.  

                                                                   Aký je jeho rozpočet? Jeho predstava je, aby sa im potom  

                                                                   ukázal pôvodný rozpočet urnového hája a rozpočet podľa  

                                                                   ich nového návrhu.)  

(Ing. Irena Valičková – nevie, vie však, že v rámci projektovej dokumentácie je tam zahrnutých  

                                      viac stavebných objektov, ako napr. chodníky a pod. a je na to vydané aj  

                                      stavebné povolenie.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

     stanovisko hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, k návrhu rozpočtu Obce Makov 

     pre rok 2019. 

 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.26/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

14.  SCHVÁLENIE  ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2019 

 

 

S návrhom rozpočtu obce pre rok 2019 oboznámila poslancov OZ Ing. Irena Valičková, rozpočtárka 

a účtovníčka obce. Návrh rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

 

Rozpočet Obce Makov na rok 2019 je navrhnutý ako prebytkový, t. j. rozdiel medzi príjmami 

a výdavkami (vrátane príjmových a výdavkových finančných operácií) je  93 €. Bežný rozpočet je  

navrhovaný ako prebytkový vo výške 30 325 €, kapitálový rozpočet je rozpočtovaný so schodkom 

135 502 €. Schodok kapitálového rozpočtu je krytý prebytkom bežného rozpočtu a  finančnými 

operáciami – zostatkom prostriedkov z roku 2018. 

Po uplatnení finančných operácií je kapitálový rozpočet v prebytku. 

Návrh rozpočtu Obce Makov na rok 2019 je zostavený na základe požiadaviek jednotlivých útvarov 

a rozpočtovej organizácie Obce Makov vychádzajúcich z potrieb obce a obyvateľov Obce Makov.   

Rozpočet obce predstavuje strednodobý ekonomický nástroj finančnej politiky obce, 

prostredníctvom ktorého sa realizujú jej základné úlohy a funkcie.  

Príjmová časť návrhu rozpočtu  a taktiež i výdavková časť počíta s úpravou min. 3 krát v roku 

2019. 

Rozpočet na roky 2020-2021 nie je v zmysle § 9 ods.3 zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov  záväzný.          
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Rozpočet Obce Makov na rok 2019  je  zostavovaný v súlade s platnými právnymi normami. 

 

NÁVRH PRÍJMOVEJ ČASTI ROZPOČTU: 

 

1. Daňové príjmy: 813 770 € 

   1.1 Výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve: 620 000 € 

   1.2 Daň z nehnuteľností:                                                        106 320 € 

   1.3 Daň za psa:                                                                           1 500 € 

   1.4 Daň za nevýherné hracie prístroje:                                           30 € 

   1.5 Daň za ubytovanie:                                                             14 000 € 

   1.6 Daň za predajné automaty:                                                      120 € 

   1.7 Daň za užívanie verejného priestranstva:                                800 € 

   1.8 Poplatky za KO a DSO:                                                      47 000 € 

2. Nedaňové príjmy: 334 566 € 

   2.1 Príjmy z prenajatých pozemkov:                                        22 870 € 

   2.2 Príjmy z prenajatých budov, priestorov a objektov:           40 737 € 

   2.3 Príjmy z prenajatých strojov, prístrojov:                                   50 € 

   2.4 Ostatné administratívne poplatky:                                        6 300 € 

   2.5 Prostriedky za predaj výrobkov, tovarov a služieb:            44 195 € 

   2.6 Cintorínske služby – hrobové miesta:                                   8 200 € 

   2.7 Poplatky a platby za služby v ZpS:                                    149 914 € 

   2.8 Poplatky za rozvoz obedov  a prepravnú službu:                  1 705 € 

   2.9 Poplatky za opatrovateľskú službu v byte občana:              10 540 € 

   2.10 Réžia stravy v ZpS:                                                            21 200 € 

   2.11 Príjem za zdravotné úkony v ZpS Makov                          23 925 €   

   2.12 Predaj prebytočného materiálu:                                              200 € 

   2.13 Poplatok za znečisťovanie ovzdušia:                                    1180 € 

   2.14 Úroky z domácich vkladov na účtoch:                                     50 € 

   2.15 Ostatné (vratky fin.výpomoci,ročné zúčt. zdrav.poist...):    3 000 €          

   2.16 Príjmy z náhrad poistného plnenia:                                             0 € 

   2.17 Príjmy z dobropisov:                                                               500 € 

 

Školské zariadenia Obce Makov:                                                   15 476 €   

Materská škola:                                                                                4 560 € 

ZŠ, zariadenia pre záujmové vzdelávanie:                                     10 916 € 

 

3.Granty a transfery:                                                                    695 642 € 

4. Strava v ZpS:                                                                              85 000 €     

5. Projekt cezhraničnej spolupráce                                                  6 200 €    

 

Kapitálové príjmy:                                                                         71 000 € 

 

Príjmy bežné a kapitálové celkom:                                            2 021 654 €  

      

Finančné operácie:                                                                        118 800 € 

 

Príjmy celkom:                                                                        2 140 454 € 
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 - príjmová časť:    

 

Ing. Irena Valičková, rozpočtárka a účtovníčka obce – dnes ešte nevieme presne stanoviť, aké budú 

podielové dane, vieme však, že k 31.12.2018 máme počet obyvateľov v obci 1 720, čiže podielové 

dane dostaneme na uvedený počet obyvateľov, malo by to byť cca 642 485 €. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – podprogram 1.6 je uvedená daň za predajné automaty, nemal by 

byť správne názov daň za výherný automat? Jeho predstava o predajnom automate je napr. kávomat 

a pod. 

Ďalej v podprograme 2.2 Príjmy z prenajatých budov, priestorov a objektov je už zahrnutý nájom za 

prenajatie novej zasadačky v dome kultúry? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – tento nájom tam zatiaľ  nie je, musíme najskôr pripraviť nové  

                                                   VZN o prenájme nebytových priestorov obce, kde to bude zahrnuté) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – takisto tam chýba aj prenajatie bufetu pri  

                                                   futbalovom ihrisku) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – bufet na ihrisku plánujeme prenajímať?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chceli by sme vyskúšať model zabezpečovania a prevádzkovania  

                                                   cez obec,  obec však nemôže podnikať, môžeme to skúsiť cez  

                                                   VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v podprograme 2.9 Poplatky za opatrovateľskú službu 

v byte občana treba upraviť podľa dnešného schválenia úhrady na 1,50 €/1 hodina. 

Je správna suma v podprograme 2.13 Poplatok za znečisťovanie ovzdušia? Zdá sa jej vysoká. 

(Ing. Irena Valičková – suma by mala byť správna, je stanovená v zmysle schváleného VZN  

                                                    o ochrane ovzdušia) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

      rozpočet Obce Makov pre rok 2019 v príjmovej časti nasledovne: 

- bežné príjmy:               1 950 654 € 

- kapitálové príjmy:            71 000 € 

- finančné operácie:          118 800 € 

- príjmy celkom:            2 140 454 €.         

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  
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Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.27/2018 bolo prijaté. 

 

 

Ďalej sa poslanci OZ zaoberali výdavkovou časťou rozpočtu. 

 

 

NÁVRH VÝDAVKOVEJ ČASTI ROZPOČTU: 

 

Program č. 1: PLÁNOVANIE, MANAŽMENT A KONTROLA 

1.1  Výkon funkcie starostu (36 604 €) 

1.2  Obecné zastupiteľstvo, komisie ( 9 495 €) 

1.3  Vnútorná kontrola (13 998 €) 

1.4  Členstvo v samosprávnych organizáciách a združeniach (14 845 €) 

1.5  Strategické plánovanie rozvoja obce ( 2 500 €) 

1.6  Právne služby obci (2 950 €) 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 1:    

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – v minulosti sa údajne nedalo vzdať odmeny poslanca OZ, 

podotýka, že je to možné. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v bode 1.4 Členstvo v organizáciách a združeniach je pri 

Organizácii cestovného ruchu KYSUCE suma až 14 000 €. Prečo tak veľa? 

(Ing. Irena Valičková – suma sa odvíja podľa výberu dane z ubytovania, táto daň sa odvádza  do  

                                      tejto organizácie.) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – kto kontroluje výber daní z ubytovania?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – obec Makov je výrazným prispievateľom do Organizácie  

                                            cestovného ruchu oproti iným obciam. Odvádzanie dane z ubytovania  

                                            kontroloval osobne s Bc. Stanislavou Gregušovou.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v bode 1.5 Strategické plánovanie rozvoja obce je navrhnutá 

suma 2 500 €. Predpokladá, že bezpečnostný projekt sa týka zákona o ochrane osobných údajov, 

aké ale Ďalšie strategické dokumenty sú plánované počas roka vypracovať? 

(Ing. Irena Valičková – okrem iného  Program rozvoja obce a pod.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – podľa nej do tejto položky stačí dať sumu 500 €, nemyslí  

                                           si, že bude potrebné vypracovávať nejaké nové strategické dokumenty,  

                                           navrhuje znížiť položku o 2 000 €.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

vo výdavkovej časti  programu č. 1 Plánovanie, manažment a kontrola  
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rozpočtu Obce Makov pre rok 2019 oproti návrhu nasledovnú zmenu: 

- v podprograme 1.5 Strategické plánovanie rozvoja obce sa znižuje suma z 2 500 € na 500 €. 

 

     B/ S ch v a ľ u j e 

 

bežné výdavky v programe č.1 „Plánovanie, manažment a kontrola“ vo výške 76 392 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.28/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 2: SLUŽBY VYKONÁVANÉ OBCOU PRE SR 

2.1  Zabezpečovanie úkonov spojených s voľbami (3 200 €) 

2.2  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany ovzdušia a na úseku ochrany prírody  

       a krajiny (315 €) 

2.3  Prenesený výkon štátnej správy na úseku štátnej vodnej správy (61 €) 

2.4  Prenesený výkon štátnej správy na úseku územného konania, stavebného poriadku,  

       vyvlastňovacieho konania (5 387 €) 

2.5  Prenesený výkon štátnej správy na úseku špeciálneho stavebného úradu pre miestne  

       a účelové komunikácie (75 €) 

2.6  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany pred povodňami ( 243 €) 

2.7  Prenesený výkon štátnej správy na úseku matriky (2 375 €) 

2.8  Prenesený výkon štátnej správy na úseku hlásenia pobytov občanov a registra obyvateľov 

       (1 075 €) 

2.9  Prenesený výkon štátnej správy na úseku civilnej ochrany ( 398 €) 

2.10 Prenesený výkon štátnej správy na úseku vojnových hrobov (55 €) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

bežné výdavky v programe č. 2 „Služby vykonávané obcou pre SR“ vo výške 13 184 €. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.29/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 3: SLUŽBY OBČANOM 

3.1 Osvedčovanie listín a podpisov (100 €) 

3.2  Evidencia nehnuteľností – stavieb (150 €) 

3.3 Evidencia nehnuteľností – pozemkov (350 €) 

3.4  Rybárske lístky (10 €) 

3.5  Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku (11 300 €) 

3.6  Miestny rozhlas (1 480 €) 

3.7  Trhoviská (100 €) 

3.8  Káblový a distribučný systém (50 €) 

3.9  Obecný vodovod (6 800 €) 

3.10 Kanalizácia (0 €) 

3.11 Evidencia stavu psov v obci (500 €) 

3.12 Zvoz a odvoz odpadu (52 650 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 3:    

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v bode 3.5 Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku sú 

sporné kapitálové výdavky v sume 5 000 €, kde je uvedené, že suma je na vypracovanie projektu na 

urnový háj. Treba to špecifikovať a rozlíšiť, koľko na projektovú dokumentáciu a koľko na iné 

zámery. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chce, aby projektovú dokumentáciu robil Tomáš Perďoch, nevie  

                                                      ale teraz povedať sumu, koľko to bude stáť, možno 1 000 €,  

                                                      ostatné presunieme na kapitálové výdavky.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – 1 000 € teda vyčleňme na projekt urnového hája a zvyšok  

                                                      4 000 € presuňme na dorobenie chodníka nad domom smútku, kde  

                                                      sa to spojí s hornou vetvou a bude to zokruhované.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – do budúcna by sme mali porozmýšľať aj nad dorobením  

                                                       bočných stien prístrešku pred domom smútku. V zimnom období  

                                                       tam fúka, je tam pri pohreboch ľuďom zima, je to nepríjemné.  

                                                       Možno by bolo vhodné nejaké presklenie.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – môžu o tom porozmýšľať, malo by to byť ale prehľadné a hlavne  

                                                      nerozbitné a bezpečné) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – apeluje na udržiavaní poriadku okolo domu  

                                                       nádeje a útulku, stále tam niekto sype hnoj, najskôr treba vyriešiť  

                                                       toto. Neobila by opravu domu nádeje, je pekný, radšej treba  

                                                       dokončiť chodníky.) 
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(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – presklenenie bočných stien domu smútku nie je priorita,  

                                                          samozrejme sú to chodníky a ozvučenie, len tlmočí podnety  

                                                          občanov.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – bolo nejaké jednanie s národnou diaľničnou  

                                                          spoločnosťou a dalo by sa ešte nejaké jednanie s nimi  

                                                          vyvolať?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce- áno, v rámci realizácie projektu Prieťah Makov spolu jednali  

                                                           a rátalo sa tam aj s protihlukovou stenou.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – každopádne treba na cintoríne dorobiť viac úsekov  

                                                         chodníkov) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v bode 3.9 Obecný vodovod je navrhnutá suma 4 000 € na 

oplotenie zdroja pitnej vody, nemá to byť kapitálový výdavok? 

(Ing. Irena Valičková – nie, ide o rekonštrukciu na bývalom CHP, preto je to bežný výdavok) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – k bodu 3.6 Miestny rozhlas má dotaz, či sa neplánuje rozširovať 

rozhlas aj do odľahlých osád. Aj v rámci krízového riadenia, napr. pri živelnej pohrome by bolo 

vhodné, ak by rozhlas pokrýval aj osady. Ako by sme to riešili v takejto situácii? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je to zložité, aj na Kopaniciach by potrebovali rekonštrukciu  

                                                      rozhlasu, zatiaľ oznamy zabezpečujú prostredníctvom sms správ.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – u nich je napr. rozhlas natočený tak, že nepočujú vôbec  

                                                      a sms prichádzajú neskoro.) 

(Ing. Irena Valičková – dáva do pozornosti, že za 1 000 sms správ platíme 400 €, ak by sme  

                                      zasielali všetky oznamy, suma je minutá za 2 mesiace.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – k bodu 3.9 Obecný vodovod chce dať do pozornosti problém s 

vodou, ktorý mali počas leta v časti Čierne – Belone, konkrétne aj p. Janka Melicherová. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – tým, že v danej oblasti vyrúbali 10 000 m2 drevnej hmoty, je tam  

                                                      záchyt slabší a nádrž sa pomalšie napĺňa. Vodu im počas letnej  

                                                      sezóny dopĺňali cisternou. Plánujú napojenie na SEVAK, zo  

                                                      spoločnosti však reagovali a oznámili im, aby si to zrealizovali  

                                                      sami. Musí teda napojenie urobiť nejaká firma a vôbec sa nevie, či  

                                                      to až hore vytlačí, majú pochybnosti. Vedia o tejto skutočnosti, sú  

                                                      si vedomí, že je to dôležité a ľuďom to sľúbili.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ –  je tam dosť rodinných domov a občanov, naozaj to treba  

                                                       riešiť) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

vo výdavkovej časti  programu č. 3 Služby občanom  

rozpočtu Obce Makov pre rok 2019 oproti návrhu nasledovnú zmenu: 

- v podprograme 3.5 Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku sa zvyšuje suma o 4 000 €                          
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  na rekonštrukciu chodníka. 

 

     B/ S ch v a ľ u j e 

 

v programe č.3 „Služby občanom“ : - bežné výdavky vo výške 66 490 €, 

                                                           - kapitálové výdavky vo výške 11 000 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.30/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 4: BEZPEČNOSŤ 

4.1  Ochrana pred požiarmi (72 350 €) 

4.2  Kamerový systém obce (800 €) 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 4:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – bod 4.1 Ochrana pred požiarmi je v bežných výdavkoch suma 

8 000 € na opravu T815. To ide o novú cisternu? Nie je ešte v záruke?  

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, ide o nové vozidlo, je tam chybná riadiaca jednotka.  

                                                      Bohužiaľ, už je to po záručnej lehote. Sám je prekvapený, že za  

                                                      opravu bude taká veľká suma. K tomu ešte keď prirátame poistku  

                                                      vo výške 2 500 €, je to naozaj veľa.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – samozrejme, keď to treba opraviť, nie je čo riešiť.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – konštatuje, že ide o drahý servis týchto áut) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – kapitálové výdavky vo výške 30 000 € sú rozpočtované 

na projekt. Obec získala dotáciu? 

(Ing. Irena Valičková – áno, túto sumu sme dostali z Ministerstva výstavby SRT na projekt  

                                       Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice na bývalom CHP Makov) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – definitívne aj touto investíciou sa hasičská zbrojnica presunie už  

                                       iba na bývalé CHP a do budúcna musíme rozmýšľať o predaji starej  

                                       hasičskej zbrojnice, ktorá chátra, má zlú statiku, už dávno na nej zakázali  

                                       púšťať sirénu.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – k bodu 4.2 Kamerový systém obce chce ako človek, ktorý býva 

najbližšie pri jestvujúcom kamerovom systéme v časti Potok na točni Bajcare pri zberných 

nádobách pochváliť a hodnotiť tento systém veľmi kladne. V minulosti, kto to tam poznal a tadiaľ 

chodil vie, v akom stave to tam bývalo, proste hrozná skládka odpadu. Dnes je stav úplne iný. Ide 

tadiaľ aj turistická trasa na Kmínek,  Snežnú, Masaryčku, konečne to tam vyzerá pekne, viedlo to 



 

63 

 

k skultúrneniu. Naozaj to pomohlo, situácia sa tam vyriešila, nerozmýšľajú zabezpečiť aj ďalšie 

takéto nejaké kritické miesto kamerovým systémom? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – naozaj vidieť, aký posun pri zberových nádobách sa tam stal .  

                                          Hoci v našej obci čiernych skládok rapídne ubudlo, budú nad tým  

                                          rozmýšľať.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – nestalo sa tým, keď sa umiestnil kamerový  

                                        systém, že sa odpad kumuluje niekde inde?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – z času na čas sa vyskytne neprimerané množstvo na Kopaniciach  

                                        –u Papaji smerom k jazeru, nie je to však pravidelné) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – mohla by sa poriešiť aj Bumbálka, je to vstup  

                                       do Slovenskej republiky. V minulosti bol dobrý nápad s p. Mojíkovou,  

                                        ktorá to tam pekne upratala za dovoz dreva a oblečenie na zimu. ) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – na Bumbálke robia veľký  neporiadok pocestní, aj z Českej  

                                       republiky, nie naši občania. V minulosti spolupracovali s obcou Bílá, vývoz  

                                       odpadu riešili  striedavo.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keď už riešia odpadové miesta, chce s opýtať,  

                                       aký zmysel to má, že raz za čas je na cintoríne umiestnený VOK? Bola  

                                       totiž svedkom, že tam pristavujú autá a vyhadzujú tašky s odpadom.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – reagujú podľa situácie a VOK umiestňujú  napr. v dňoch  

                                      Všetkých svätých alebo v jarných mesiacoch, keď ľudia upratujú hroby  

                                      a pod.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – je to stále lepšie, akoby to ľudia mali hádzať do priekop) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.4 „Bezpečnosť“ : - bežné výdavky vo výške 25 150 €, 

                                                   - kapitálové výdavky vo výške 48 000 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.31/2018 bolo prijaté. 
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Program č. 5: POZEMNÉ KOMUNIKÁCIE 

5.1  Správa a údržba pozemných komunikácií – letná ( 46 630 €) 

5.2  Správa a údržba pozemných komunikácií – zimná (15 000 €) 

5.3  Správa a údržba verejných priestranstiev, autobusových zastávok ( 11 417 €) 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 5:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v časti Čierne – Belone opravovali cestu, končilo to pod 

rodinným domom p. Janky Melicharovej, bolo by vhodné tam aspoň osadiť zopár žľabov, tečie im 

tam voda po ceste, aspoň trochu to tam viac poriešiť. Na časti cesty bol vysypaný hrubý štrk, zle sa 

im tade chodí, časť cesty je z panelov, ktoré by takisto trebalo vyspraviť, možno aspoň vysypať 

betónovou zmesou. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – Belonská cesta utrpela práve tým enormným zvážaním dreva.  

                                                   Pokiaľ by to prostriedky dovoľovali, bol by rád, aby sa tam cesta  

                                                   urobila do stavu ako tento rok v časti Potok.) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – keď tam ťažili drevo, firma neopravila zničenú cestu?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – firma sľúbila peniaze aj opravu cesty, dali 7 000 €  

                                                  a zmizli. Opravili teda aspoň ten  kúsok cesty.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – boli to známi podvodníci, kúpili, vyťažili, zničili a predali  

                                                  ďalšiemu, ktorý má teraz hlavu v smútku. Táto ťažba nebola ani  

                                                   zahrnutá v rámci lesohospodárskeho plánu, išlo o čistý príklad  

                                                    slovenského kradnutia.) 

 (p. Martin Pavlík, starosta obce – bohužiaľ, máme veľký kataster, nejde všetko robiť naraz. Tento  

                                                     rok začali s rekonštrukciou cesty v Potoku a sú presvedčení, že  

                                                     treba robiť radšej menej a kvalitnejšie. Dnes po pozemkových  

                                                     úpravách máme miestne komunikácie na liste vlastníctva obce. Ak  

                                                     vyjde nejaká výzva na rekonštrukciu ciest, určite sa budeme do  

                                                     projektov zapájať, zatiaľ musia pripraviť aspoň projektové  

                                                     dokumentácie.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – niekedy môžeme jedno zastupiteľstvo venovať pochôdzke  

                                                     týchto ciest) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je to dobrý návrh o tejto pochôdzke obecných  

                                                     ciest, možno aj chodníkov) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – predloží informačnú správu k rekonštrukcii chodníka a k miestnej  

                                                      komunikácii smerom ku Chate Makov. Musia urobiť ústupok dve  

                                                      rodiny. Štát chce opravovať cestu, musí to však robiť podľa  

                                                      noriem a obec tým pádom musí ísť s chodníkom do záhrad ľudí,  

                                                      konkrétne sa jedná o p. Pápola a p. Brčicu.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – musíme naplánovať a urobiť najskôr najfrekventovanejší  

                                                     chodník, a to je od železničnej stanice smerom do centra a od  

                                                     cintorína k RD p. Mičutku. Majú už spracovanú aj štúdiu, musia  

                                                     na tieto dva chodníky urobiť projektovú dokumentáciu. Až potom  

                                                     dokončia chodník ku Chate Makov, tieto dva úseky sú  

                                                     najdôležitejšie.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – kedysi dávno za socializmu sa urobili obyčajné asfaltové  

                                                    chodníky a vydržali večne, mohlo by sa zistiť, či by to ešte  niekto  

                                                    dokázal urobiť, zatiaľ treba využiť to, čo je, chodník dvihnúť,  

                                                     vyrovnať panely a zaasfaltovať.) 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – podprogram 5.3 Správa a údržba verejných 

priestranstiev, autobusových zástaviek – zrejme sa zástavky  nebudú robiť, ani tá priehľadná oproti 

zmenárne, o ktorej sme v minulosti hovorili? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – oproti zmenárne zástavku  robiť budeme) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – opäť upozorňuje na často stojaci autobus, 

ktorý bráni výhľadu pri výjazde z Čierneho na hlavnú cestu. A pred kostolom zase stáva autobus 

KIA. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – písomne vyzve SAD a upozorni ich na túto skutočnosť) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – vodič autobusu nemôže predsa stáť na zástavke, treba  

                                                                 o tom informovať SAD. Pokiaľ ide o parkovanie autobusu  

                                                                 pred kostolom a ide o obecné parkovisko, treba tam osadiť  

                                                                 tabule so zákazom dlhodobého parkovania, firmy totiž  

                                                                 zneužívajú takéto verejné priestranstvá.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – zastávku oproti cukrárne urobila Jednota? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, zastávku platila Jednota, chýbajú tam ešte gabiány) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – dáva do pozornosti aj zástavky v Čiernom úplne hore. Takisto tam 

chodievajú aj turisti. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – čaká nás 4 – ročné obdobie, postupne sa k tomu vrátime) 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – pripomína návrh Daniela, aby sa vždy vopred 

pred nejakou investíciou poslancom cez počítač napr. v programe Power point.....? 

predniesol návrh, plán, vízia, vrátane čísiel.  

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.5 „Pozemné komunikácie“ : - bežné výdavky vo výške        53 047 €, 

                                                                    - kapitálové výdavky vo výške 20 000 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.32/2018 bolo prijaté. 

 



 

66 

 

Program č. 6: VZDELÁVANIE 

6.1  Základná škola (447 621 €) 

6.2  Materská škola (113 427 €) 

6.3  Školský klub detí (36 251 €) 

6.4  Výdajná školská jedáleň (52 364 €) 

6.5  Centrum voľného času (24 259 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 6:    

 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v rozpočte sú uvedené priemerné mzdy zamestnancov školstva 

za roky 2013-2015. Bolo by vhodné ich aktualizovať. 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – tiež by rád videl aktuálne údaje) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – zrejme nemáme dosah u školy na financovanie, ale budovy sú 

vo vlastníctve obce, je tam dostatok prostriedkov na kapitálové výdavky? Ide o veľký objekt, treba 

časom rekonštruovať. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – škole môžeme zadržať 18% finančných prostriedkov, avšak  

                                                      musíme ich účelovo viazať) 

(Ing. Irena Valičková – pri financovaní školstva ide o prenesený výkon štátnej správy, peniaze  

                                                      dostávajú podľa počtu žiakov na školský rok a prostriedky majú  

                                                       prerozdelené na mzdy a odvody a na prevádzku. Bežné výdavky  

                                                       nie je možné presunúť na kapitálové výdavky.)   

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu – škola by nám mohla pomôcť napr. prenajatím časti domu  

                                                      kultúry, ktorý využívajú, taká vôľa ale nie je, nie sme takto  

                                                      nastavení,) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – mali sme záujem aj zlúčiť napr. údržbára so ZpS a OÚ, nie je ale  

                                                      ochota) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – škola má v správe budovy a údržbu robí kto?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – údržbu si robia v škole sami, v základnej aj materskej  

                                                      škole) 

(Ing. Irena Valičková – napr. v Turzovke a v Čadci platia zo školských peňazí zamestnancov, ktorí  

                                                      majú na úrade na starosti školstvo, ktorí im robia účtovníctvo,  

                                                      výkazy a pod.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – za kapitálové prostriedky vo výške 22 347 € je čo naplánované  

                                                       urobiť?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chcú robiť mantinely) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 
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Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.6 „Vzdelávanie“ : - bežné výdavky vo výške        646 020 €, 

                                                    - kapitálové výdavky vo výške   27 902 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.33/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 7: KULTÚRA, PROPAGÁCIA 

7.1  Dom kultúry (70 540 €) 

7.2  Organizácia kultúrnych aktivít (14 100 €) 

7.3  Knižnica (16 326 €) 

7.4  Kronika obce Makov (1 040 €) 

7.5  Kultúrne projekty (18 500 €) 

7.6  Webová stránka obce (1 430 €) 

7.7  Obecný infokanál (1 280 €) 

7.8  Informačný systém a propagácia (1 400 €) 

7.9  Organizácia občianskych obradov (2 130 €) 

7.10 Úradná tabuľa (150 €) 

7.11 Partnerská obec (0 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 7:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v podprograme 7.2 Organizácia kultúrnych aktivít je na 

kultúrno-spoločenské a športové podujatia vyčlenená suma 6 000 €. S akými podujatiami sa v roku 

plánuje? 

(Ing. Irena Valičková, rozpočtárka a účtovníčka obce – v tomto roku tam bolo napr. zahrnuté  

                                                               vystúpenie FRAGILE, divadlo a iné.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – suma pokrýva rôzne kultúrne podujatia v roku, zo športových  

                                                      aktivít napr. cyklistické preteky.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – bohužiaľ, u nás v obci to nevychádza, aby napr. divadlo  

                                                      bolo ziskové) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – na jednej strane je výdavok za zaplatenie napr. súboru  

                                                       alebo divadla, ale vstupné sa predsa musí premietnuť aj do  

                                                       príjmovej časti) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – herci, resp. manažéri súborov  už vedia komunikovať a dohodnúť  
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                                                      platbu na percentá zo vstupného, čiže nemáme zodpovednosť  

                                                      naplniť sálu, v mnohých prípadoch sa dá takto dohodnúť.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – nedávala by športové podujatia medzi kultúrnu 

činnosť, treba to dať pod ŠK Javorník, je to predsa športový klub. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – k bodu 7.1 Dom kultúry  žiada ozrejmiť sumu 14 250 € na 

nákup drobného majetku v dome kultúry. Čo je v tej sume zahrnuté? 

(Ing. Irena Valičková – je to na dovybavenie novej zasadačky) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v bode 7.2 Organizácia kultúrnych aktivít je položka č.13 – 

reprezentačné jarmok, akcie DK 1 500 € a položka č. 16 – občerstvenie jarmok, súťaže, akcie 600 €. 

Aký je v tom rozdiel? 

(Ing. Irena Valičková – napr. ak občerstvenie robí reštaurácia, je to zahrnuté do položky č. 13, ak  

                                                        občerstvenie kupuje obec, musí sa to zahrnúť do položky č. 16) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – v podprograme 7.4 Kronika je rozpočet zvýšený? 

(Ing. Irena Valičková – kroniku obce nám robí p. Marcela Krajčovicová, okrem toho musí zápis  

                                                        prepisovať a vytláčať 1 x pre p. Pajerovú a 1 x do Čadce.  

                                                        Používa svoju tlačiareň, žiada o zakúpenie toneru.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – ak je to možné, rád by kroniku obce videl) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obecné zastupiteľstvo na konci roka schvaľuje zápis  

                                                           kroniky, zároveň by mala existovať digitalizácia kroniky. Dáva  

                                                           do pozornosti, že sa dajú získať projektové peniaze,  

                                                           digitalizačný materiál sa potom zasiela národnej knižnici. Tieto  

                                                           projekty už robili 20 obciam, dokonca si to robia aj rôzne  

                                                           spolky, ktoré si vedú kroniku. Vtedy je to vlastne aj  

                                                           sprístupnené ľuďom a čo je hlavné, je to dlhodobo  

                                                           uchovávané. Dokonca sa dá upraviť aj papier, ktorý je už             

                                                           nečitateľný.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – vyzve p. Krajčovicovú, aby kroniku predložila na konci roka  

                                                           a prijmeme uznesenie o zápise kroniky) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v podprograme 7.6 Webová stránka obce je uvedená suma 

1 000 € na zhotovenie novej webovej stránky. Obec plánuje zriadiť novú webovú stránku? Je dobré, 

ak sa webová stránka často nemení, človeku trvá cca 5 rokov, aby sa so stránkou zoznámil a vedel 

sa v nej čo najjednoduchšie orientovať.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je to požiadavka p. Pajerovej) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – obecná webová stránka je obsiahla, nie je marketingovým  

                                                                 nástrojom a to je dobré) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v bode 7.3 Knižnica je rozpočet na nákup kníh v sume 

800 €, pritom suma v položke Tovary a služby je až 2 825 €. Nie je tá suma nízka? Určite záujem 

o knihy je a knižnica by mala ponúkať aj nové tituly. 

(Mgr. Katka Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ako poslankyni jej tu chýbajú k rozpočtu  

                                                                zamestnanci, ktorí by tu mali byť a vysvetľovať. Prečo má  

                                                                dnes napr. p. Pajerová dovolenku, keď je zastupiteľstvo  

                                                                a prerokováva sa rozpočet? Takisto tu chýbala aj Mgr.  

                                                                Hrtúsová, ju však chápe, nakoľko je u lekára.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – berie na vedomie, aby zamestnanci boli prítomní na zasadnutiach  
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                                                      obecného zastupiteľstva, hlavne pri schvaľovaní rozpočtu.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – rád by vedel, či je záujem o knihy. Kedysi bola knižnica 

niečo fantastické, dnes nevie, aký je stav čitateľnosti. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – čo plánujú s priestormi knižnice? Hneď pri vstupe je to 

tam hrozné, je tam hromada materiálu, police sú poodťahované. Plánujú tam ešte niečo robiť? Ak sa 

tam aktuálne ide niečo robiť, nemá zmysel to ukladať, ak ale nie, treba to tam poľudštiť. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – pri rekonštrukcii domu kultúry tam vytiahli potrubie, ak  

                                                                  zastupiteľstvo schváli, dokončia tam sociálne zariadenie,  

                                                                  ktoré je v havarijnom stave) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – zaujímalo by ho, koľko je v knižnici kníh, aký je záujem zo  

                                                                 strany občanov, aj jemu sa totiž 800 € na nákup kníh zdá  

                                                                 veľmi málo) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – existuje ročný štatistický výkaz) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v bode 7.5 Kultúrne projekty je 6 900 € na projekt Festival 

československého filmu pod šírym nebom. Táto suma bude vyčlenená na projekt každý rok po dobu 

5 rokov? 

(Ing. Irena Valičková – nie, iba tento rok, budú sa premietať filmy, v rámci projektu dostaneme  

                                                                  6 200 €. Ďalšie 4 roky si musíme premietanie filmov  

                                                                     uhradiť sami.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nie je na tom nič zlé, ak tu cez leto budeme mať letné  

                                                                   kino) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v Rožnove pod Radhoštěm realizovali projekt a nás oslovili na  

                                                                   partnerskú obec. Počas leta budeme premietať filmy, len  

                                                                   musíme nájsť vhodné miesto na premietanie vonku.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v položke 7.9 Organizácia občianskych obradov by rád, ako 

prejav úcty, podporil dobrovoľných darcov krvi, napr. raz za rok jednou voľnou vstupenkou na 

nejaké kultúrne podujatie v obci. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v obci máme zaužívanú Jarnú a Jesennú  

                                                                    kvapku krvi, možno stabilných dobrovoľných darcov krvi  

                                                                    je cca 30) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – súhlasí a navrhuje, kto bezplatne daruje 2 x ročne krv + aktívni  

                                                                    držitelia plakiet, budú mať nárok na 1 vstup na platené  

                                                                    kultúrne podujatie v obci.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – navrhuje, aby sa zvýšil aj príspevok pri narodení dieťaťa.  

                                                                 Treba si matky oceniť, pri narodení dieťaťa majú veľké  

                                                                 výdavky.) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – každoročne  organizujú u Magali spomienkový akt pri príležitosti 

oslobodenia. Mali by sme sa za Obec Makov zúčastňovať, ak nemôže ísť starosta, treba poveriť 

iného zástupcu obce. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 
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Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

    A/ s a   u z n i e s l o  

 

    odmeniť dobrovoľných darcov krvi, ktorí bezplatne darujú krv min. 2 x ročne voľnou vstupenkou  

    na obecné kultúrne podujatie. 

 

    B/  S a   u z n i e s l o 

 

    na príspevku pri narodení dieťaťa vo výške 200 €. 

 

    C/  S ch v a ľ u j e 

 

v programe č.7 „Kultúra, propagácia“ : - bežné výdavky vo výške           85 296 €, 

                                                                - kapitálové výdavky vo výške   41 600 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.34/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 8: PROSTREDIE PRE ŽIVOT 

8.1  ŠK Javorník Makov – prevádzka budovy a ihriska (23 758 €) 

8.2  Multifunkčné ihriská (1 900 €) 

8.3  Detské ihriská (3 135 €) 

8.4  Javornícko-Beskydská bežecká magistrála (200 €) 

8.5  Turistické značenie (500 €) 

8.6  Verejné osvetlenie (36 000 €) 

8.7  Vianočné osvetlenie (1 800 €) 

8.8  Verejná zeleň, prvky drobnej architektúry, vstupy do obce, brest u Papaji – symbol  

       dediny (5 290 €) 

8.9  Cyklochodník (0 €) 

8.10 Revitalizácia verejných priestranstiev centra obce (0 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 8:    

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – komu dávame dotáciu na turistické značenie?  

(Ing. Irena Valičková – Mgr. Vladimírovi Pekárovi) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ -za posledných 6 rokov sa jej neobjavilo v rozpočte  

                                                                  vyplácanie za značenie. Pokiaľ by to p. Pekár zrealizoval,  
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                                                                  určite by predložil faktúru.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v podprograme 8.7 Vianočné osvetlenie sú finančné prostriedky 

vo výške 1 800 € na montáž a demontáž vianočnej výzdoby. V tom je zahrnutá práca 

zamestnancov? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – prostriedky sú vyčlenené na prenájom plošiny k miestam, kde  

                                                      nestačí rebrík) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – plánuje obec zakúpiť ďalšiu vianočnú  

                                                      výzdobu? Páčila by sa jej jednotná výzdoba.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chceli by zakúpiť niečo nové, skúsia pozrieť v povianočných  

                                                      výpredajoch) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – máme peknú dedinu, len ten modrý stromček pôsobí pre  

                                                       mnohých občanov desivo) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – chce pochváliť a vyzdvihnúť výmenu niektorých svietidiel 

v obci, konkrétne aj v časti Potok. Je omnoho lepšia svietivosť a určite to bude z ekonomického 

hľadiska  lepšie aj pre obec. Bol by rád, ak by sa v tejto výmene pokračovalo. 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – aj v časti Čierne treba svetlá povymieňať) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – na Kopaniciach rodičia detí prizvukujú, aby sa 

tam detské ihrisko zrekonštruovalo alebo aspoň kosilo. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – ak zachytili vizualizáciu oddychovej zóny v časti Kopanice,  

                                                      súčasťou bude aj detské ihrisko) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – podotýka, že pozemok pod detským ihriskom na  

                                                       Kopaniciach nie je obecný) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v bode 8.3 Detské ihriská je rozpočet na  

                                                        kapitálové výdavky vo výške 3 000 €. Čo konkrétne plánujú za  

                                                        túto sumu robiť?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – zrekonštruujú niektoré z detských ihrísk) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.8 „Prostredie pre život“ :  - bežné výdavky vo výške           59 583 €, 

                                                                - kapitálové výdavky vo výške    13 000 €. 

 

 

 

 

 

 

 



 

72 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.35/2018 bolo prijaté. 

 

                 

Program č. 9: BÝVANIE 

9.1  BD Makov – Čierne 17 (38 260 €) 

9.2  Bytovka Makov – Trojačka č. 58 (2 550 €) 

9.3  Investičná bytová výstavba, BD štandard 210 (8 420 €) 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 9:    

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – čo plánujú zabezpečiť v byte bývalej školy na 

Trojačke? Každý rok to tu riešime. Budova je obecná, treba im tam niečo opraviť. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – v prvom rade tam bude nutné vyvložkovať komín) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – aj strechu by im bolo treba opraviť) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podľa revízie je nutnosť opraviť komín a potom možno dokončiť  

                                                      oplotenie) 

  

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.9 „Bývanie“ :  - bežné výdavky vo výške           35 230 €, 

                                              - kapitálové výdavky vo výške    14 000 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  
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Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.36/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 10: SOCIÁLNE A ZDRAVOTNÉ SLUŽBY 

10.1  Zariadenie pre seniorov (552 643 €) 

10.2  Útulok – Makov č. 122 (9 000 €) 

10.3  Opatrovateľská služba v byte občana (49 324 €) 

10.4  Rozvoz stravy a prepravná služba (6 984 €) 

10.5  Menšie obecné služby (5 638 €) 

10.6  Dávky sociálnej pomoci – pomoc občanom v hmotnej núdzi (2 335 €) 

10.7  Zdravotné stredisko, lekári (13 450 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 10:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v bode 10.2 Útulok – Makov č. 122 je v rozpočte suma 1 800 € 

na vrátenie dotácie za neobsadené miesta. Aká je kapacita útulku? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – kapacita v útulku je 5 miest, obsadených je toho času 4) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v podprograme 10.4 Rozvoz stravy a prepravná služba si 

všimol, že medzi rokmi 2012 a 2017 je veľký úbytok vydaných obedov. Vie sa, čím je to 

spôsobené? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je pravda, že je úbytok jedál, zrejme nie je až taký záujem o túto  

                                                      službu) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – pokiaľ vie, jednou dobou bol dôvod aj zhoršená kvalita jedla) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – napr. aj v Turzovke bola táto služba rozvozu jedla módnou  

                                                       vlnou a neskôr sa ľudia opäť vrátili k vareniu doma) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – pri podprograme 10.1 Zariadenie pre seniorov  sú 

vyčíslené kapitálové výdavky vo výške 6 000 € na projektovanie. O čo ide? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – plánujú veľký projekt rekonštrukcie zariadenia pre  

                                                       seniorov, aby objekt vyhovoval normám, tento rok chcú dať  

                                                       spracovať aspoň projektovú dokumentáciu.) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v rámci deinštitucionalizácie nie je veľký priestor na  

                                                       manévrovanie, plocha je daná)   

(Ing. Irena Valičková – pred 4 rokmi bola v zariadení pre seniorov kontrola z NKÚ , dali  

                                     stanovisko, že zariadenie počtu klientov nevyhovuje) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keďže tu nie je Mgr. Hrtúsová, body 10.6 

Dávky sociálnej pomoci – pomoc občanom v hmotnej núdzi a 10.7 Zdravotné stredisko, lekári budú 

zrejme riešiť na stretnutí komisie. 

(Ing. Irena Valičková – pokiaľ ide o deti v hmotnej núdzi, ide o dotáciu, ktorú poskytuje ÚPSVaR.  

                                      Tento rok sme dieťa, ktorého rodičia sú evidovaní na Úrade práce  a sú  

                                      v hmotnej núdzi, nemali.)  

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ako dopadlo šetrenie v obci Kláštor pod Znievom, kde 

navrhovala ísť za starostkou a opýtať sa, ako financujú detskú lekárku? Je to aktuálny problém, 

detský lekár tu naozaj chýba. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – ešte tam nebol, ohlási sa tam a zisti to) 
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Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – čo plánujú opravovať v zdravotnom stredisku? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – určite chcú urobiť vchodové dvere a dať spracovať projektovú  

                                                     dokumentáciu na bezbariérový vstup a rekonštrukciu  

                                                     elektroinštalácie.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – plánovali tam aj robiť parkovisko s chodníkom, sú tam  

                                                     však aj majitelia bytov, ktorí nechcú, aby sa v areáli parkovalo.  

                                                     Bohužiaľ, nie sme tam 100 %-ní vlastníci, iba podieloví, musíme  

                                                     ich rešpektovať.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – pri prevode bytov malo byť v katastri zriadené vecné  

                                                     bremeno práva prechodu a vjazdu k zdravotnému stredisku.  

                                                     V tom čase sa to urobilo šalamúnsky a dnes je s tým problém.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – ľudia o barlách,  ťažko chodiaci tam nemôžu prísť autom, veď je  

                                                     to na smiech) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keďže sa plánuje robiť chodník od železnice  

                                                         okolo zdravotného strediska k centru, je zvedavá, čo bude s tými  

                                                         autami, ktoré teraz parkujú popri ceste, keď potrebujú ísť  

                                                         k lekárke.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – podľa rozpočtu v bode 10.3 Opatrovateľská služba v byte 

občana sa ráta iba s 3 opatrovateľkami, hoci doteraz bolo opatrovateliek 6. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – zvýšili sa náklady na opatrovateľku  takmer o 100%  

                                                         a takisto nie každý si dovolí túto službu) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – aby nás to potom nedobehlo, pretože populácia starne) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – dobre by bolo podiskutovať aj o zdravotných 

sestrách v zariadení pre seniorov.  

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – zariadenie pre seniorov uzatvára zmluvy so zdravotnými  

                                                        poisťovňami na preplácanie zdravotných úkonov, rátam eso  

                                                        sumou cca 30 000 €. Podmienkou však je odborný personál.  

                                                        Z toho dôvodu musíme vymeniť 4 opatrovateľky za zdravotné  

                                                        sestry.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – musíme vymeniť až 4 osoby?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – áno, kvôli nepretržitej prevádzke v zariadení) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – a mohli by napríklad zostať pracovať  

                                                       opatrovateľky a zároveň by si doplnili potrebné vzdelanie? Ak by  

                                                        mali samozrejme o túto možnosť záujem.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – samozrejme v takom prípade, ak by si vybrali štúdium,  

                                                       nikto by ich  neprepustil.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ponúklo sa to aj Vierke Dunajovej?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – u p. Dunajovej bola iná situácia, mali s vedúcou ZpS  

                                                       nezhody, preto sa rozhodla radšej odísť. Problémy mala už aj  

                                                       v minulosti. Toto sú ale personálne veci, patrí to do kompetencie  

                                                       vedúcej pracovníčky.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – ako poslanec by nechcel o tomto rozhodovať, ale  je taký  

                                                      stav, že podielové dane sú cca rovnaké, mzdové náklady  

                                                      narastajú, naozaj je dobre toto preplácanie úkonov poisťovňami.) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – bude tých úkonov toľko, aby sme predpokladanú výšku peňazí  

                                                      dostali?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – áno, pretože v zariadení máme väčšinou bezvládnych  
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                                                       klientov) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – dobré by bolo, aby sa obec zapojila do projektu sociálnej  

                                                      inklúzie) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – mám plne obsadené zariadenie pre seniorov?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, je tam 53 klientov) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – konštatuje, že sa v zariadení odbornosť a služby za   

                                                       posledné roky zvýšili) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – pamätá si, že v minulosti boli v zariadení pre  

                                                       seniorov iba zdravotné sestry) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starosta obce – predtým bolo iné financovanie, šetrilo sa a odborný  

                                                       personál a povymieňal) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – dnes je  filozofia taká, že ak sám žijúci dôchodca si  

                                                        nedokáže zaplatiť opatrovateľskú službu v byte občana, nemôže  

                                                       si to dovoliť, štát neposkytne žiadnu sociálnu službu, toto je iba  

                                                         doplnková služba, ktorú tu máme.) 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – problémom je, že ide aj o ľudí, ktorí sa nechcú  

                                                         prispôsobiť a ísť napr. do zariadenia pre seniorov, radšej nech  

                                                         im príbuzní zaplatia opatrovateľskú službu.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v našej obci v porovnaní s inými obcami  podávame pomocnú  

                                                       ruku a snažíme sa robiť maximum) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – chápe, že obec nie je charita, musia sa  

                                                       predovšetkým postarať o svojich rodičov ich deti.) 

(p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – treba si uvedomiť, že títo ľudia tu ale žili celý svoj život, musíme  

                                                       mať väčšie sociálne cítenie, nie každý je bohatý,a by si túto  

                                                       službu mohol dovoliť) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – oproti iným obciam sme dostatočne sociálne cítení) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – vyriešme do budúcna radšej prípadnú sociálnu pomoc  

                                                       v prípade nejakej veľkej tragédie)  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.10 „Sociálne a zdravotné služby“ :  - bežné výdavky vo výške          624 374 €, 

                                                                                - kapitálové výdavky vo výške    15 000 €. 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  
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Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.37/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 11: ADMINISTRATÍVA, SPRÁVA A ÚDRŽBA OBCE 

11.1  Vzdelávanie zamestnancov obce ( 1 800 €) 

11.2  Správa  obce (243 912 €) 

        11.2.1 Správa obecných pozemkov mimo miestnych komunikácií (2 600 €) 

        11.2.2 Správa CHP Makov, Zberný dvor (11 824 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 11:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – ako to bude s prevádzkou zberného dvora na bývalom CHP , 

bude tam prítomný nejaký zamestnanec? A akým spôsobom je riešená informovanosť občanov       

o  zbernom dvore? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – zatiaľ je informovanosť nulová, plánujú to oficiálne  

                                                                  spustiť v jarných mesiacoch) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – potom treba zefektívniť informovanosť, či už na webe,  

                                                           káblovke, facebooku a pod., aby ľudia vedeli o možnosti  

                                                           využívania zberného dvora) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keďže sa už zberný dvor plánuje oficiálne  

                                                          spustiť, ráta sa už aj s konkrétnym zamestnancom, ktorý tam  

                                                          bude? Majú už o tom predstavu?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – plánujú mať zberný dvor otvorený v stredu, piatok a v sobotu,  

                                                       poprípade bude osoba na telefóne, riešiť to budeme so  

                                                       zamestnancom obce. Podotýka, že od nového roka chcú celkovo  

                                                       urobiť na obecnom úrade zmeny.) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v bode 11.2 Správa obce sú naplánované kapitálové výdavky  

na projektové dokumentácie vo výške 20 000 €. Čo za túto sumu plánujú robiť? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – chcú zriadiť na prízemí obecného úradu klientské  

                                                         centrum) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.11 „Administratíva, správa a údržba obce“ : 

                                                                                - bežné výdavky vo výške          213 763 €, 

                                                                                - kapitálové výdavky vo výške    20 000 €. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.38/2018 bolo prijaté. 

 

 

Program č. 12: PODPORA VŠEOBECNE PROSPEŠNÝCH SLUŽIEB 

12.1  Rímsko-katolícka farnosť Makov ( 2 000 €) 

12.2  Makové zrnká, n. f. pre deti (700 €) 

12.3  ZO SZŤP a ZPCCH ( 2 000 €) 

12.4  MAKOVANKA, občianske združenie ( 700 €) 

12.5  ZO ZŠTČ  (0 €) 

12.6  ŠK Javorník Makov (12 000 €) 

12.7  Dobrovoľný hasičský zbor (0 €) 

12.8  MO Matica slovenská (400 €) 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14 – výdavková časť Program č. 12:    

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v bode 12.6 ŠK Javorník Makov je nárast dotácie oproti 

minulému roku o 3 000 €, na 12 000 €. Z akého dôvodu také navýšenie? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – obdržali účet za poplatky SFZ za rok 2017– zbernú faktúru vo  

                                                      výške 11 400 €. Dáva však do pozornosti, že  2 400 € si zohnali  

                                                      sponzorsky.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – z tejto dotácie fungujú aj deti?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – táto suma pokrýva iba náklady na rozhodcov, ostatné výdavky  

                                                      hradia sponzorsky. Celé zúčtovanie zverejnia. Napríklad Staškov  

                                                      dáva do futbalu 50 000 €.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – nemôžeme teda deti prefinancovať cez  

                                                      centrum voľného času? Tam ide predsa obrovské množstvo  

                                                      peňazí, cca 25 000 €. Ak by sa to dalo prefinancovať  

                                                      cez CVČ, bolo by to fajn. Okrem iného žiadala predložiť správu  

                                                      o činnosti, vrátane vyúčtovania organizácií, ktorým poskytujeme  

                                                     dotáciu. Žiada toto aj zverejniť pre občanov.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – organizácie to predkladajú v zmysle smernice) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – športové aktivity a súťaže by mohli patriť do  

                                                      rozpočtu ŠK Javorník, nie do rozpočtu kultúry. Myslí tým  

                                                      aktivity, ktoré fungujú, ktoré sú rozbehnuté, bolo by to  

                                                      transparentnejšie) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v rozpočte je zahrnutých 9 organizácií a my sa stále bavíme iba  

                                                     o ŠK Javorník. Treba poďakovať aj ostatným organizáciám za ich  

                                                     činnosť. Je navrhnuté oproti minulému roku navýšenie dotácie  

                                                     pre  ŠK Javorník o 3 000 €, osobne navrhuje ponechať navýšenie  



 

78 

 

                                                     o 2 000 € a 1 000 € prerozdeliť medzi ostatné zložky.) 

 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – keďže nie je problém zverejňovať, nie je  

                                                      problém v komunikácii, zodvihne ruku za 12 000 € pre ŠK  

                                                      Javorník, ak sa všetky rozbehnuté športové činnosti presunú pod  

                                                      ŠK Javorník.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

v programe č.12 „Podpora všeobecne prospešných služieb“ : 

                                                                                - bežné výdavky vo výške          17 800 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.39/2018 bolo prijaté. 

 

 

Na záver programu č. 14 dal starosta obce hlasovať o rozpočte Obce Makov pre rok 2019 ako 

celku. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

rozpočet Obce Makov pre rok 2019 nasledovne:  

 

- príjmová časť:   2 140 454 €, z toho: bežné príjmy:       1 950 654 € 

                                                              kapitálové príjmy:     71 000 € 

                                                              finančné operácie:   118 800 €  



 

79 

 

-výdavková časť: 2 140 361€, z toho:  bežné výdavky:    1 916 329 € 

                                                              kapitálové výdavky:210 502 € 

                                                              finančné operácie:     13 530 €.                         

                                                          

B/ B e r i e  n a  v e d o m i e 

 

návrh rozpočtu Obce Makov pre roky 2020-2021. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav 

Gašparík, Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová , 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.40/2018 bolo prijaté. 

 

 

15.  DISKUSIA 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – ďakuje organizátorom vianočného jarmoku, bolo to pekné, len 

má aj nemilé skúsenosti, ktorým by sme sa mali do budúcna vyvarovať. Keď hrala vonku Muzička 

spod Grúňa, v tom istom čase hral miestny rozhlas. Bolo to nepríjemné, predovšetkým voči 

skupine. Ďalšou nepríjemnou vecou bolo,  že si kúpil pred obecným úradom jedlo, no nemal ho kde 

zjesť, musel si ho nechať zabaliť, predávali tam totiž varené jedlá, no chýbalo tam zopár stolov, aby 

si to mohli ľudia niekde položiť a najesť sa. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – vždy je s týmto problém, aj minule hrali  

                                                         vonku muzikanti a zároveň hral miestny rozhlas. Hneď po  

                                                         takýchto akciách treba v komisii prebrať pozitíva a negatíva  

                                                         konkrétnej akcie. Bolo všetko, bolo to fajn, ale pôsobí to potom  

                                                         negatívne.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – má predstavu, ako by to do budúcna malo prebiehať. Určite bude  

                                                         vianočný jarmok v sobotu popoludní. Takisto Mikuláš sa nikdy  

                                                         nebude rozsviecovať  napoludnie o 11 hod. Naozaj tieto dve  

                                                         akcie nedopadli tento rok dobre.) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslane OZ – bol by rád, ak by sa robil prenos zo zasadnutí obecných 

zastupiteľstiev zo záznamu. Nevidí v tom problém umiestniť niekde kameru na statív a záznam 

potom zverejniť. Nie každý sa totiž dostane k zápisnici, nemajú všetci internet a vizuálny prenos je 

pre občanov lepší. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je to na zváženie, osobne však nemá rád takúto formu 

prezentácie) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – vizuálne zasadnutia obecných zastupiteľstiev sú  

                                                                   uchovávanejšie a nie je potom nutné písať takéto obšírne  

                                                                   zápisnice) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ak chceme byť bližšie k ľuďom, navrhuje záznamy z OZ  

                                                                   zverejňovať formou obecných novín, tie sa dostanú ku  
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                                                                   všetkým občanom) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – vie, že sa to nedá ošetriť, žiada ale starostu 

obce kontrolovať činnosť komisií, prípadne si vyžiadať správy o činnostiach komisií a tie následne 

predkladať obecnému zastupiteľstvu. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – bude len rád, ak komisie budú nápomocné) 

 

Po prerokovaní nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

16.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca 

starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 11 –40/2018.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

    17.   ZÁVER 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní ôsmi poslanci OZ 

(podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce, p. Martin Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 19.00 hod.                             

                                                                                                             

                                                                                                                  ................................. 

                                                                                                                       Martin Pavlík 

                                                                                                                       starosta obce                                                                                                               

Overovatelia: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ                                  ...................................................   

 

Rastislav Gajdoš, poslanec OZ                                       ................................................... 

      

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková     


